
VÁRPALOTA VÁROS ÖNKORMÁNYZATI
    KÉPVISELŐ-TESTÜLETE

8100 Várpalota,  Gárdonyi G. u. 39.     Pf.: 76.
Tel.:  (88) 592-660 Fax: (88) 592-676

J E G Y Z Ő K Ö N Y V

Készült:   Várpalota  Város  Önkormányzati  Képviselő-testületének  2014.  május
22-én  (csütörtökön)  9,00  órai  kezdettel  a  Polgármesteri  Hivatal  I.  emeleti
tanácstermében megtartott  üléséről.

Jelen vannak  : Talabér Márta polgármester
Katona Csaba alpolgármester
dr. Ignácz Anita Éva jegyző
Sándor Tamás aljegyző

Antal László
Deák Istvánné
Falussy Sándor (9,05 órától)
Galambos Szilvia 
Huszárné Bacsárdi Valéria
Jákli  Tivadar
dr. Juhász Attila
Kádár István
Keresztény Levente 

Szász  Andrea  irodavezető,  Nagy  György  irodavezető,  Bérczes  Beáta  jogi
előadó, Bognárné Huszár Mónika jegyzőkönyvvezető 
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T a l a b é r  Márta:
Jó  reggelt  kívánok,  mindenkit  tisztelettel  köszöntök  testületi  ülésünkön!  A
jelenléti  ív  alapján  megállapítom,  hogy  10  fővel  a  testület  határozatképes,
távollétét  előre bejelentette Máté József képviselő úr. 

Tisztelt  Képviselő-testület!

Az ülés napirendjére az alábbi javaslatot  teszem:

1.)  Várpalota  Településszerkezeti  Tervének,  Helyi  Építési  Szabályzatának  és
Szabályozási Tervének módosítása (87)

2.)  A  településkép  védelméről  szóló  5/2013.  (III.27.)  önkormányzati  rendelet
hatályon  kívül  helyezése,  új  településkép  védelméről  szóló  önkormányzati
rendelet  megalkotása (79)

3.)  Várpalota  Város  Önkormányzatának  2014.  évi  költségvetéséről  szóló
2/2014. (II.28.) önkormányzati  rendelet  módosítása (83)

4.) Várpalotai Közüzemi Kft.  2013. évi üzleti  jelentése (72)

5.) Várpalotai Közüzemi Kft.  2014. évi üzleti  terve (84)

6.)  Várpalotai  Hulladékgazdálkodási  Közszolgáltató  Nonprofit  Kft.  2013.  évi
üzleti  jelentése (69)

7.)  Várpalotai  Hulladékgazdálkodási  Közszolgáltató  Nonprofit  Kft.  2014.  évi
üzleti  terve (77)

8.) Javaslat a polgármester részére költség-átalány megállapítására (88)

9.)  Várpalota  Kistérség  Többcélú  Társulása  Többcélú  Társulási
Megállapodásnak módosítása (61)

10.)  Döntés  a  Várpalotai  Összevont  Óvoda  és  Bölcsőde  továbbképzési
programjáról (81)

11.)  Helyi közösségi közlekedés normatív támogatásának igénylése (65)

12.)  Helyi  autóbusszal  végzett  menetrend  szerinti  személyszállítás
közszolgáltatójának kiválasztására pályázat kiírása (70)

13.) Tájékoztató a THURY-VÁR Kulturális  és Szolgáltató Közhasznú Nonprofit
Kft.  2013. üzleti  évről szóló beszámolójának elfogadásáról (71)

14.) Tájékoztató a THURY-VÁR Kulturális  és Szolgáltató Közhasznú Nonprofit
Kft.  2014. évi  üzleti  tervének jóváhagyásáról (78)

15.) Várpalotai Városbiztonság Kft.  2013. évi  beszámolója (63)
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16.)  Pannon  Várszínház  Nonprofit  Kft.  2013.  évi  beszámolója,  2014.  évi
költségvetés-tervezete (73)

17.)  Várpalotai  Hírcentrum  Nonprofit  Kft.  2013.  évi  beszámolója,  2014.  évi
üzleti  terve (80)

18.)  Palotasport  Nonprofit  Kft.  2013.  évi  beszámolója,  2014.  évi  üzleti  terve
(86)

19.)  Esélyegyenlőség  Alapítvány  Várpalota  2013.  évre vonatkozó  beszámolója
(74)

20.)  Várpalota  Város  Sport  Közalapítványa 2013.  évre vonatkozó  beszámolója
(75)

21.)  Várpalota  Város  Közoktatási  Közalapítványa  2013.  évre  vonatkozó
beszámolója (76)

22.)  Beszámoló  a  Bakony  Volán  Zrt.  2013.  évi  helyi  járatú  autóbusz
közlekedéssel kapcsolatos közszolgálati  tevékenységéről (67)

23.)  Tájékoztató  a  Bakony  Volán  Zrt.  által  végzett  helyi  autóbusz  közlekedés
szolgáltatás 2014. I.  negyedéves eredményéről (62)

24.) Beszámoló az Ápoló Otthon 2013. évi működéséről (66)

25.)  Beszámoló a Magyar Vöröskereszt  Várpalota Térségi  Összevont  Szociális
Intézményének 2013. évi tevékenységéről (68)

26.) Beszámoló a Gyermekjóléti  Szolgálat 2013. évi  tevékenységéről (82)

27.) Beszámoló a Közterület-felügyelet  2013. évi  tevékenységéről (64)

28.)  Beszámoló  Várpalota  Kistérség  Többcélú  Társulása  2013.  évi
tevékenységéről (85)

(9,05 Falussy Sándor megérkezett,  létszám: 11 fő)

Van valakinek ettől  eltérő javaslata? (Nem volt.)
Aki a napirendi javaslatot elfogadja,  kérem, szavazzon!

A  Képviselő-testület  10  igen  szavazattal,  1  tartózkodás  mellett  elfogadta
Várpalota  Város  Önkormányzati  Képviselő-testülete  2014.  május  22-i
ülésének napirendjét.  
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1.)  Várpalota  Településszerkezeti  Tervének,  Helyi  Építési  Szabályzatának
és Szabályozási Tervének módosítása (87)

T a l a b é r  Márta:
A bizottsági  állásfoglalásokat kérem!

K á d á r István:
A Gazdasági  Bizottság  az 1.  határozati  javaslatot  3  igen,  1  nem szavazattal  és
1 tartózkodás  mellett  elfogadásra  javasolja  a  Képviselő-testületnek.  (1 fő nem
vett  részt a szavazásban.)
A Gazdasági Bizottság a 2. határozati  javaslatot 5 igen szavazattal  elfogadásra
javasolja  a Képviselő-testületnek. (1 fő nem vett  részt a szavazásban.)

T a l a b é r  Márta:
Főépítész úr kíván szóbeli  kiegészítést  tenni?

M e z e i  László:
Előterjesztői  kiegészítést  szeretnénk  tenni.  Az  első  határozati  javaslat  2.
pontját  szeretném  kiegészíteni  az  alábbiak  szerint:  „2.)  A Képviselő-testület
felkéri  a  városi  főépítészt,  hogy  a  megfogalmazott  településfejlesztési  döntés
szerint  az  erre  vonatkozó  településrendezési  szerződés  aláírását  követően
koordinálja  a helyi építési  szabályzat  és a szabályozási terv felülvizsgálatát.”

T a l a b é r  Márta:
Köszönöm!
Kinek van kérdése? (Nem volt.)
Vélemény, hozzászólás? (Nem volt.)
Aki az 1. határozati  javaslatot  elfogadja,  kérem, szavazzon!

A  Képviselő- testület  9  igen  szavazattal,  1  tartózkodás  mellett  a  következő
határozatot hozta: (1 fő nem vett  részt a szavazásban.)

54/2014. (V.22.) képviselő-testületi
h a t á r o z a t :

1. Várpalota  Város  Önkormányzati  Képviselő-testülete  támogatja  Várpalota
Helyi  Építési  Szabályzatának  és  Szabályozási  Tervének  módosítását,  ezen
belül  az  Ev  jelű  védőerdő  és  a  Z  jelű  zöldterület  Ee  jelű  egészségügyi-
szociális,  turisztikai  erdőbe  történő  átsorolását  5%-os  maximális
beépíthetőség mellett.

2. A  Képviselő-testület  felkéri  a  városi  főépítészt,  hogy  a  megfogalmazott
településfejlesztési  döntés  szerint  az  erre  vonatkozó  településrendezési
szerződés  aláírását  követően  koordinálja  a  helyi  építési  szabályzat  és  a
szabályozási  terv felülvizsgálatát.

3. A  Képviselő-testület  döntése  alapján  Várpalota  Város  Önkormányzata  a
módosításhoz  szükséges  tervezési  költséget  a  2014.  évi  költségvetés
tartalékkeret  terhére  biztosítja,  1.600.000,-Ft  +  ÁFA  összeg  erejéig.
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Felkéri  a  Polgármestert,  hogy  a  költségvetési  előírányzat  módosítást  a
költségvetési  rendelet  következő módosításakor vegye figyelembe.

Határidő:         folyamatos
Felelős:     Talabér Márta polgármester

Mezei László főépítész

T a l a b é r  Márta:
Aki a 2. határozati  javaslatot elfogadja,  kérem, szavazzon!

A  Képviselő- testület  8  igen  szavazattal,  2  tartózkodás  mellett  a  következő
határozatot hozta: (1 fő nem vett  részt a szavazásban.)

55/2014. (V.22.) képviselő-testületi
h a t á r o z a t :

1. Várpalota  Város  Önkormányzati  Képviselő-testülete  támogatja  Várpalota
Településszerkezeti  Tervének,  Helyi  Építési  Szabályzatának  és
Szabályozási  Tervének  módosítását  a  Várpalota,  Dankó  Pista  utca  14.  sz.
2416.  hrsz.  alatt i  és  vele  szomszédos  településközpont  vegyes  terület
kereskedelmi,  gazdasági területté történő átminősítése tárgyában.

2. A  Képviselő-testület  felkéri  a  városi  főépítészt,  hogy  a  megfogalmazott
településfejlesztési  döntés  szerint  koordinálja  a  településszerkezeti  terv, a
helyi építési  szabályzat  és a szabályozási tervek szükséges módosítását.

3. A  Képviselő-testület  felhatalmazza  a  Polgármestert  a  módosítással
kapcsolatos  településrendezési  szerződés  megkötésére  a  Kárpátia  Tüzép
Kft. pénzügyi kötelezettségvállalása mellett.

Határidő:   folyamatos
Felelős:     Talabér Márta polgármester

Mezei László főépítész

2.)  Várpalota  Város  Önkormányzatának  2014.  évi  költségvetéséről  szóló
2/2014. (II.28.) önkormányzati rendelet módosítása (83)

T a l a b é r  Márta:
A bizottsági  állásfoglalásokat kérem!

K á d á r István:
A Gazdasági  Bizottság  a  rendelet- tervezetet  4  igen  szavazattal,  2  tartózkodás
mellett  elfogadásra javasolja  a Képviselő-testületnek.
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H u s z á r n é  Bacsárdi Valéria:
A  Humán  Erőforrás  Bizottság  a  rendelet-módosítást  3  igen  szavazattal,  2
tartózkodás mellett  elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek. 

F a l  u s s y  Sándor:
A Pénzügyi  Bizottság  a  rendelet-módosítást  4  igen  szavazattal,  1  tartózkodás
mellett  elfogadásra javasolja  a Képviselő-testületnek. 

Dr.  J u h á s z  Attila:
A  Jogi  és  Ügyrendi  Bizottság  a  rendelet-tervezetet  3  igen  szavazattal,  1
tartózkodás mellett  elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek.

K a t  o n a  Csaba:
Inota  Városrész  Önkormányzó  Testülete  a  rendelet- tervezetet  5  igen
szavazattal  elfogadásra javasolja  a Képviselő-testületnek.

T a l a b é r  Márta:
Kinek van kérdése? (Nem volt.)
Véleménye,  hozzászólása? 

F a l  u s s y  Sándor:
Tisztelt  Polgármester Asszony! Tisztelt  Képviselő-testület!
Egy vetületére szeretném a figyelmet ráirányítani  ennek a módosításnak, ami -
mondhatjuk,  hogy  -  tulajdonképpen  elég  hamar  bekövetkezett  az  elfogadást
követően.  Nem is  maga az  időpont  érdekes  ebben,  hanem a nagyságrend,  amit
okozott  egyrészt  az  állami  támogatások  változása,  másrészt  –  azt  gondolom,
ezt  érdemes  erősen  szem előtt  tartani  -,  egy  rendkívül  erőteljes,  128.333  eFt-
os  összegben  csökkenti  a  rendelet  az  előirányzott  közhatalmi  bevételeket,
ezen  belül  is  a  helyi  adók  közül  a  vagyoni  típusú  adókat  66  millióval,  és  a
forgalmi  típust  60  millióval.  788  millió  forintra  volt  tervezve  a  helyi
adóbevétel.  A 128  mill ió  forint  körülbelül  ennek  a  17%-a.  Ez  óriási  szám.  Ez
azt  mutatja,  hogy  ez  a  szám  valószínűleg  azért  került  788  millió  forintban
beállí tásra  az  eredeti  költségvetési  rendeletben,  hogy  egyébként  kijöjjön  a
nulla.  Aztán  most,  hogy bizonyos  többletforrások  jelennek  meg,  gyakorlatilag
ezt  vissza  lehet  venni  a  valószínűleg  reális  értékre,  nyílván  figyelembe  véve
már  -  ahogy  az  előterjesztés  utal  is  rá  -  a  ténylegesen  befolyt  összegeket.  Ez
pedig  azt  kell,  hogy  mondja  nekünk,  hogy  a  költségvetés  -  még  ha
számszakilag  egyensúlyba  kerül  is  -  továbbra  is  rendkívül  kiélezett.  Katona
alpolgármester  úrral  szoktuk  idézni,  hogy  hány  éve,  csak  hány  százaléka  a
költségvetésnek  a  felhalmozási  oldal,  a  beruházás,  felújítás,  és  hogy  annak
tartósan  15%  fölött  kellene  lennie.  Látjuk,  hogy  most  is  12%  körül  van.  A
korábbi  évekhez  képest  ez  rendkívül  jó  -  a  felújítási  oldalt  meg  külön
kiemelem, hogy külön jó – jobb, mint  eddig,  de mégis ilyen a helyzet.  Ezt egy
pillanatra se tévesszük szem elől.

T a l a b é r  Márta:
Képviselő úr hozzászólását alapvetően dicséretként  fogtam fel. 
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Abban  egyetértünk,  hogy  a  költségvetés  –  függetlenül  attól,  hogy
egyensúlyban  van  –  továbbra  is  kiélezett,  és  szerintem  ez  az  elkövetkező
időszakban nem is fog jelentősen változni.
Aki el  tudja fogadni a rendeletmódosítást,  kérem, szavazzon!

A  Képviselő- testület  9  igen  szavazattal,  2  tartózkodás  mellett  az  alábbi
rendeletet  alkotta:

Várpalota Város Önkormányzati Képviselő-testületének
12/2014. (V.27.) önkormányzati

r e n d e l  e t e

Várpalota Város Önkormányzatának 
2014. évi költségvetéséről szóló 2/2014. (II.28.) önkormányzati rendelet

m ó d o s í  t  á s á r ó l  

(A rendelet  szövege a jegyzőkönyv melléklete.)

3.)  A  településkép  védelméről  szóló  5/2013.  (III.27.)  önkormányzati
rendelet  hatályon  kívül  helyezése,  új  településkép  védelméről  szóló
önkormányzati rendelet megalkotása (79)

T a l a b é r  Márta:
A bizottsági  állásfoglalásokat kérem!

K á d á r István:
A  Gazdasági  Bizottság  a  rendelet- tervezetet  6  igen  szavazattal  elfogadásra
javasolja  a Képviselő-testületnek.

Dr.  J u h á s z  Attila:
A  Jogi  és  Ügyrendi  Bizottság  a  rendelet-tervezetet  4  igen  szavazattal
elfogadásra javasolja  a Képviselő-testületnek.

T a l a b é r  Márta:
Várpalota  Város  Önkormányzatának  Szervezeti  és  Működési  Szabályzatáról
szóló  8/2011.  (II.28.)  önkormányzati  rendelete  22.  §  (3)  bekezdése  szerint:
„Amennyiben  az  előterjesztést  tárgyaló  valamennyi  bizottság  egybehangzóan
javasolja  annak elfogadását,  a polgármester  javaslatot  tehet  a  vita  lefolytatása
nélküli  döntéshozatalra.  A  javaslatról  a  Képviselő-testület  vita  nélkül,
egyszerű többséggel dönt.”
Vita  nélküli  döntéshozatalra  teszek  javaslatot,  aki  ezzel  egyetért,  kérem,
szavazzon!

A  Képviselő-testület  9  igen,  1  nem  szavazattal  és  1  tartózkodás  mellett
elfogadta a javaslatot.

T a l a b é r  Márta:
Aki a rendelet-tervezetet  elfogadja,  kérem, szavazzon!
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A Képviselő- testület  11 igen szavazattal az alábbi rendeletet  alkotta:

Várpalota Város Önkormányzati Képviselő-testületének
13/2014. (V.27.) önkormányzati 

r e n d e l  e t e 

a településkép védelméről

(A rendelet  szövege a jegyzőkönyv melléklete.)

4.) Várpalotai Közüzemi Kft. 2013. évi üzleti jelentése (72)

T a l a b é r  Márta:
A bizottsági  állásfoglalásokat kérem!

F a l  u s s y  Sándor:
A Pénzügyi Bizottság 
- az 1. határozati  javaslatot  4 igen szavazattal,  1 tartózkodás mellet,
- a 2. határozati  javaslatot 4 igen szavazattal,  1 tartózkodás mellett,
- a 3. határozati  javaslatot 5 igen szavazattal
elfogadásra javasolja  a Képviselő-testületnek. 

T a l a b é r  Márta:
Kinek van kérdése? (Nem volt.)
Véleménye,  hozzászólása?

F a l  u s s y  Sándor:
A  ciklus  utolsó  költségvetési  évére  jutott  a  Közüzemi  Kft.  egy  pénzügyileg
látszólagos  nyugalmi  állapotba.  Ez  az  adózott  eredmény  nagyságrendjét
tekintve  teljes  véletlenséggel  kísértetiesen  hasonlatos  a  két  évvel  ezelőtt ihez,
amikor  a  Tisztelt  Képviselő-testület  volt  szíves  azt  elvonni,  mint  tulajdonos.
Nagyon kell  ott  az  a  pénz,  rettenetesen  kellett  volna,  és  hiányzik  a  mai  napig
onnan az  a  pénz  is.  Az  egységes  cég  egy bőven két  milliárd  forint  fölötti  cég,
ehhez  viszonyítva  ez  az  eredmény  nincs  2,5%.  Annak  idején  nem  véletlenül
volt  egy kialakult  ökölszabály, hogy 8%, de egyes vélemények szerint tartósan
legalább  5%  fölötti  eszközarányos  nyereségnek  is  mindig  lennie  kell.  Ez  azt
mutatja,  hogy  ebben  a  pillanatban  a  cég  helyzete  nagyjából  stabilizálódott.
Bármilyen  további  jogszabályi  változás,  ezalatt  értek  bármilyen  további
rezsicsökkentést,  továbbá  azt  se  felejtsük  el,  hogy  árak  és  mindenféle
költségek  változnak,  befagyasztott  ár  van  a  távhőszolgáltatásban,  hiszen
hatósági  ár  van,  tehát  ez  a  jó  eredmény  -  anélkül,  hogy  a  cégnél  bárki  bármit
rosszabbul  csinálna  egy  hangyányival  is  -  könnyen  negatívba  fordulhat  egy
gazdálkodási  éven  belül.  Azt  gondolom,  értékelni  és  elismerni  kell  azt  a
munkát  ebben  a  tekintetben  is,  amit  a  cég  vezetése  az  elmúlt  években  –  a
mostani vezetésre gondolok – letett  az asztalra.  Ezt innen külön köszönöm!
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D e á k  Istvánné:
Nagyon  nehéz  helyzetben  vette  át  –  azt  gondolom  –  a  mostani  vezetés  a
Közüzemi  Kft.  irányítását.  Közben  a  folyamatos  törvényi  változások  tovább
nehezítették  a  helyzetüket.  Nagyon  remélem,  hogy  az  a  helyzet,  ami  most
kialakult  a  hulladékgyűjtéssel,  szállítással  nem  fogja  megrendíteni  a
Közüzemi  Kft.  további  működését,  és  legalább ilyen,  vagy hasonló eredményt
fog  tudni  produkálni  ennek  ellenére  ebben  az  évben  is.  Köszönöm  az
erőfeszítéseket!  A  Thury-vár  Kft.vel  történő  összevonás  -  úgy  tűnik  -  nem
nehezítette  a  Közüzemi  Kft.  munkáját,  talán  egymást  segítve  tudtak  jól
működni,  és eredményes évet zárni.  Köszönöm!

T a l a b é r  Márta:
Igazgató úr! Kíván reagálni?

H o r v á t  h  Tamás:
Köszönöm, nem!

T a l a b é r  Márta:
Mindig  szívesen  hallgatom  az  ellenzék  dicséretét,  mert  ez  a  mi
tevékenységünk  elismerése  is,  túl  azon,  hogy  a  cégvezetés  munkáját
elismerik.  A  jó  döntést  mi  hoztuk  Horváth  Tamás  személyében.  Köszönöm
szépen! Teljes mértékben egyetértek az elhangzottakkal.
Aki az 1. határozati  javaslatot  elfogadja,  kérem, szavazzon!

A  Képviselő-testület  9  igen  szavazattal  a  következő  határozatot  hozta:  (2  fő
nem szavazott)

56/2014. (V.22.) képviselő-testületi
h a t á r o z a t :

Várpalota  Város  Önkormányzati  Képviselő-testülete  a  Várpalotai  Közüzemi
Kft.  (Várpalota,  Fehérvári  u.  7.)  2013.  évi  beszámolóját,  annak  kiegészítő
mellékletét,  független könyvvizsgálói  jelentését

e l f o g a d j a.

Határidő:   a döntés megküldésére: azonnal
Felelős:     Talabér Márta polgármester
Végrehajtásban közreműködik:   Bérczes Beáta jogi előadó

T a l a b é r  Márta:
Aki a 2. határozati  javaslatot elfogadja,  kérem, szavazzon!

A Képviselő-testület  10  igen  szavazattal  a  következő  határozatot  hozta:  (1  fő
nem szavazott)
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57/2014. (V.22.) képviselő-testületi
h a t á r o z a t :

Várpalota  Város  Önkormányzati  Képviselő-testülete  jóváhagyja  a  Várpalotai
Közüzemi  Kft.  (Várpalota,  Fehérvári  u.  7.)  2013.  évi  mérleg  szerinti
eredményét,  és  egyben  engedélyezi  az  55.507.000.-Ft,  azaz  ötvenötmillió-
ötszázhétezer forint mérleg szerinti  eredmény eredménytartalékba helyezését .

Határidő:   a döntés megküldésére: azonnal  
Felelős:      Talabér Márta polgármester
Végrehajtásban közreműködik:   Bérczes Beáta jogi előadó

T a l a b é r  Márta:
Aki a 3. határozati  javaslatot elfogadja,  kérem, szavazzon!

A Képviselő-testület  10  igen  szavazattal  a  következő  határozatot  hozta:  (1  fő
nem szavazott)

58/2014. (V.22.) képviselő-testületi
h a t á r o z a t :

Várpalota  Város  Önkormányzati  Képviselő-testülete  a  Polgári
Törvénykönyvről  szóló  2013.  évi  V.  törvény  3:109.  §  (2)  bekezdése  és  a
3:185.  §  (1) és  (2) bekezdése szerint  a  tagot  megillető  2013. év utáni  osztalék
kifizetésére  nem tart  igényt  a  Várpalotai  Közüzemi  Kft.  (Várpalota,  Fehérvári
u. 7.) részéről.

Határidő:   a döntés megküldésére: azonnal  
Felelős:      Talabér Márta polgármester
Végrehajtásban közreműködik:   Bérczes Beáta jogi előadó

5.) Várpalotai Közüzemi Kft. 2014. évi üzleti terve (84)

T a l a b é r  Márta:
A bizottsági  állásfoglalást  kérem!

F a l  u s s y  Sándor:
A  Pénzügyi  Bizottság  a  határozati  javaslatot  5  igen  szavazattal  elfogadásra
javasolja  a Képviselő-testületnek. 

T a l a b é r  Márta:
Lehetséges  a  vita  nélküli  döntéshozatal,  erre  teszek  javaslatot.  Aki  ezzel
egyetért,  kérem, szavazzon!

A  Képviselő-testület  9  igen,  1  nem  szavazattal  és  1  tartózkodás  mellett
elfogadta a javaslatot.
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T a l a b é r  Márta:
Aki a határozati  javaslatot elfogadja,  kérem, szavazzon!

A Képviselő- testület  11 igen szavazattal a következő határozatot hozta:

59/2014. (V.22.) képviselő-testületi
h a t á r o z a t :

Várpalota  Város  Önkormányzati  Képviselő-testülete  a  Várpalotai  Közüzemi
Kft (Várpalota,  Fehérvári  u. 7.) 2014. évi üzleti  tervét

e l f o g a d j a.

Határidő:   a döntés megküldésére: azonnal
Felelős:      Talabér Márta polgármester
Végrehajtásban közreműködik:   Bérczes Beáta jogi előadó

6.)  Várpalotai  Hulladékgazdálkodási  Közszolgáltató  Nonprofit  Kft.  2013.
évi üzleti  jelentése (69)

T a l a b é r  Márta:
A bizottsági  állásfoglalást  kérem!

F a l  u s s y  Sándor:
A Pénzügyi Bizottság 
- az 1. határozati  javaslatot  5 igen szavazattal,
- a 2. határozati  javaslatot 5 igen szavazattal,
- a 3. határozati  javaslatot 5 igen szavazattal
elfogadásra javasolja  a Képviselő-testületnek. 

T a l a b é r  Márta:
Lehetséges  a  vita  nélküli  döntéshozatal,  erre  teszek  javaslatot.  Aki  ezzel
egyetért,  kérem, szavazzon!

A  Képviselő-testület  9  igen,  1  nem  szavazattal  és  1  tartózkodás  mellett
elfogadta a javaslatot.

T a l a b é r  Márta:
Aki az 1. határozati  javaslatot  elfogadja,  kérem, szavazzon!

A Képviselő- testület  11 igen szavazattal a következő határozatot hozta:

60/2014. (V.22.) képviselő-testületi
h a t á r o z a t :

Várpalota  Város  Önkormányzati  Képviselő-testülete  a  Várpalotai
Hulladékgazdálkodási  Közszolgáltató  Nonprofit  Kft.  (Várpalota,  Fehérvári  u.
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7.)  2013.  évi  beszámolóját,  annak  kiegészítő  mellékletét,  független
könyvvizsgálói jelentését 

e l f  o g a d j a.

Határidő:   a döntés megküldésére: azonnal
Felelős:     Talabér Márta polgármester
Végrehajtásban közreműködik:   Bérczes Beáta jogi előadó

T a l a b é r  Márta:
Aki a 2. határozati  javaslatot elfogadja,  kérem, szavazzon!

A Képviselő- testület  11 igen szavazattal a következő határozatot hozta:

61/2014. (V.22.) képviselő-testületi
h a t á r o z a t :

Várpalota  Város  Önkormányzati  Képviselő-testülete  jóváhagyja  a  Várpalotai
Hulladékgazdálkodási  Közszolgáltató  Nonprofit  Kft.  (Várpalota,  Fehérvári  u.
7.)  2013.  évi  mérleg  szerinti  eredményét,  és  egyben  engedélyezi  a  mínusz
800.000.-  Ft,  azaz  mínusz  nyolcszázezer  forint  mérleg  szerinti  eredmény
eredménytartalékba helyezését .

Határidő:   a döntés megküldésére: azonnal  
Felelős:      Talabér Márta polgármester
Végrehajtásban közreműködik:   Bérczes Beáta jogi előadó

T a l a b é r  Márta:
Aki a 3. határozati  javaslatot elfogadja,  kérem, szavazzon!

A Képviselő- testület  11 igen szavazattal a következő határozatot hozta:

62/2014. (V.22.) képviselő-testületi
h a t á r o z a t :

Várpalota  Város  Önkormányzati  Képviselő-testülete  a  Polgári
Törvénykönyvről  szóló  2013.  évi  V.  törvény  3:109.  §  (2)  bekezdése  és  a
3:185.  §  (1) és  (2) bekezdése szerint  a  tagot  megillető  2013. év utáni  osztalék
kifizetésére nem tart  igényt a Várpalotai  Hulladékgazdálkodási Közszolgáltató
Nonprofit  Kft.  (Várpalota,  Fehérvári  u. 7.) részéről.

Határidő:   a döntés megküldésére: azonnal  
Felelős:      Talabér Márta polgármester
Végrehajtásban közreműködik:   Bérczes Beáta jogi előadó
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7.)  Várpalotai  Hulladékgazdálkodási  Közszolgáltató  Nonprofit  Kft.  2014.
évi üzleti  terve (77)

T a l a b é r  Márta:
A bizottsági  állásfoglalást  kérem!

F a l  u s s y  Sándor:
A Pénzügyi  Bizottság  a  határozati  javaslatot  4  igen  szavazattal,  1  tartózkodás
mellett  elfogadásra javasolja  a Képviselő-testületnek. 

T a l a b é r  Márta:
Kinek van kérdése? (Nem volt.)
Vélemény, hozzászólás?

F a l  u s s y  Sándor:
Itt  még az előzőeknél  is  fajsúlyosabb figyelemfelhívással  kell,  hogy éljek.  Ha
megnézzük  ezt  az  üzleti  tervet,  akkor  az  látszik,  hogy  kizárólag  attól  van
egyensúlyban,  hogyha  valóban  elnyeri  azt  a  pályázati  összeget  a  cég  –  nettó
40  millió  forintban  –  amire  tulajdonképpen  folyamatban  van  egy  pályázati
rész,  ugyanakkor  e  nélkül  jól  látható,  hogy  ez  nagyon  komoly  veszteségben
állna.  Akár  összegében  nézzük – az  sem kicsi  -,  de különösen az  árbevételhez
viszonyítva,  aminek  20%-a  lenne  körülbelül.  Egy  cég  hosszútávon,  amelyik
egy  ilyen  közszolgáltatást  lát  el,  úgy  nem  működhet,  hogy  tőle  nagyrészt
független  tényezőtől,  jelesül  egy  pályázati  elbírálástól  és  annak  az  esetleges
sikerességétől  függjön,  hogy képes-e  ellátni  a  feladatát.  Ha  nem képes,  akkor
nyilvánvaló  azt  a  hiányt  valakinek  finanszírozni  kell,  ami  nyílván  az  anyacég
lehet.  Illetve  itt  feljön  az,  hogy  az  önkormányzat  tulajdonos  ebben,  ezt  ne
tévesszük  szem  elől.  Itt  is  fel  kell  hívni  arra  a  figyelmet,  hogy  hatósági
árszabályozás  van,  nyilvánvaló,  hogy ilyen  körülmények között  ez egy gúzsba
kötött  táncolás,  figyelemmel  arra  is,  hogy  nyílván  az  ismert  lépéssel,
miszerint  kivált  a  város  a  KDV-ből  szolgáltatási  területet  vesztett,  és  nem  is
kicsit.  Ezt  részben  tudta  pótolni  és  időlegesen  néhány  más  területtel.  Vélhető
az  esetleges  veszteség  nagyságrendjére  nézve  is,  hogy  ebben  az  évben  nem
fog  összeborulni  ez  a  történet,  csak  tartósan  biztos,  hogy  egy  közszolgáltatás
ilyen  labilis  feltételrendszerben  nem  tud  működni.  Kíváncsian  várom,  milyen
típusú  hatósági  szabályozás  fog  a  jövőben  érvényesülni.  Nyílván,  ennél
fajsúlyosabb  terveket  is  hallottunk  kormányzati  oldalról  a  szolgáltatások
egyfajta  államosításáról.  Azt  gondolom,  hogy  az  nem  az  a  lépés,  ami  felé
szabadna  menni.  De,  ha  így  marad  is,  ez  a  tevékenység  akkor  is  pengeélen
táncol.  

D e á k  Istvánné:
Amennyiben  ebben  a  közszolgáltatásban  probléma  merül  fel,  akkor  ez  a
Közüzemi  Kft.  egyéb  tevékenységét  is,  illetve  működését  nagyon
befolyásolhatja.  Most azt is halljuk,  olyan elképzelések is  szerepelnek,  hogy a
rezsicsökkentés  tovább  folytatódik,  nem  csak  a  lakosság,  hanem  esetleg  a
cégek,  vállalkozások  felé  is.  Ez  is  megrendítheti  ezt  a  nagyon  vékony
egyensúlyt.  Reméljük,  ilyen  értelemben  ez  kevésbé  befolyásolja  a
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hulladékgazdálkodás  részét,  inkább  az  egyéb  energiaszolgáltatás  területén
kezdődik  meg  a  vállalkozások  ilyen  arányú  rezsicsökkentése,  ahogy  most  a
sajtóban halljuk,  természetesen erről konkrét információk nincsenek. 

H o r v á t  h  Tamás:
Egyet  kell,  hogy értsek az előttem szólókkal.  Az üzleti  terv összeállítása ilyen
mértékben  teljesen  tudatos  volt.  Azt  tudom ígérni,  hogy  az  első  félév,  vagy  a
harmadik negyedév vizsgálata  után erre vissza fogunk térni.  

T a l a b é r  Márta:
Azt  gondolom,  hogy  az  előbb  elhangzott  két  hozzászólás  lényege  Falussy
képviselő  úr  azon  mondatában  volt,  hogy az  fogja  eldönteni  ennek  a  cégnek  a
jövőjét,  hogy  milyen  hatósági  szabályozás  fog  történni  ezen  a  területen.  Ezt
jelen  pillanatban  nem  látjuk.  Ezt  az  üzleti  tervet  felelősségteljesen  állították
össze,  pontosan  az  a  lényege,  lehessen  alkalmazkodni  az  évközben
bekövetkező  változásokhoz.  Jó  szívvel  ajánlom  mindenki  figyelmébe  a
támogatását.
Aki a határozati  javaslatot elfogadja,  kérem, szavazzon!

A Képviselő- testület  11 igen szavazattal a következő határozatot hozta:

63/2014. (V.22.) képviselő-testületi
h a t á r o z a t :

Várpalota  Város  Önkormányzati  Képviselő-testülete  a  Várpalotai
Hulladékgazdálkodási  Közszolgáltató  Nonprofit  Kft.  (Várpalota,  Fehérvári  u.
7.) 2014. évi üzleti  tervét

e l f o g a d j a.

Határidő:  a döntés megküldésére: azonnal
Felelős:  Talabér Márta polgármester
Végrehajtásban közreműködik:   Bérczes Beáta jogi előadó

T a l a b é r  Márta:
Átadom Alpolgármester  úrnak az ülés vezetését.

8.) Javaslat a polgármester részére költség-átalány megállapítására (88)

K a t  o n a  Csaba:
A bizottsági  állásfoglalást  kérem!

Dr.  J u h á s z  Attila:
A  Jogi  és  Ügyrendi  Bizottság  a  határozati  javaslatot  4  igen  szavazattal
elfogadásra javasolja  a Képviselő-testületnek.

K a t  o n a  Csaba:
Vita  nélküli  döntéshozatalra  teszek  javaslatot.  Aki  ezzel  egyetért,  kérem,
szavazzon!
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A Képviselő- testület  9 igen és 1 tartózkodás mellett  elfogadta a javaslatot.  (  1
fő nem vett  részt a szavazásban.)

K a t  o n a  Csaba:
Aki a határozati  javaslatot elfogadja,  kérem, szavazzon!

A Képviselő-testület  10  igen  szavazattal  a  következő  határozatot  hozta:  (1  fő
nem vett  részt a szavazásban.)

64/2014. (V.22.) képviselő-testületi
h a t á r o z a t :

Várpalota  Város  Önkormányzati  Képviselő-testülete  2014.  május  6-ától
Talabér  Márta  főállású  polgármester  költségátalányát  bruttó  130.444,-Ft/hó
összegben határozza meg.

Határidő:  azonnal
Felelős:  a határozat megküldéséért:  dr. Ignácz Anita Éva jegyző
Végrehajtásban közreműködik:   

György Beáta személyzeti  és szakoktatási  szakreferens 

T a l a b é r  Márta:
Visszaveszem Alpolgármester úrtól az ülés vezetését.

9.)  Várpalota  Kistérség  Többcélú  Társulása  Többcélú  Társulási
Megállapodásnak módosítása (61)

T a l a b é r  Márta:
A bizottsági  állásfoglalást  kérem!

Dr.  J u h á s z  Attila:
A  Jogi  és  Ügyrendi  Bizottság  a  határozati  javaslatot  4  igen  szavazattal
elfogadásra javasolja  a Képviselő-testületnek.

T a l a b é r  Márta:
Lehetséges  a  vita  nélküli  döntéshozatal,  erre  teszek  javaslatot.  Aki  ezzel
egyetért,  kérem, szavazzon!

A  Képviselő-testület  9  igen,  1  nem  szavazattal  és  1  tartózkodás  mellett
elfogadta a javaslatot.

T a l a b é r  Márta:
Aki a határozati  javaslatot elfogadja,  kérem, szavazzon!

A Képviselő- testület  11 igen szavazattal a következő határozatot hozta:
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65/2014. (V.22.) képviselő-testületi
h a t á r o z a t :

1. Várpalota  Város  Önkormányzati  Képviselő-testülete  a  Többcélú  Társulási
Megállapodást  az alábbiak szerint módosítja:

A  Többcélú  Társulási  Megállapodás  „ VIII.  A  TÖBBCÉLÚ  TÁRSULÁS
PÉNZÜGYI  ALAPJA,  VAGYONA  J.)  VAGYONI  VISZONYOK  6.
Pénzügyi  felügyeleti,  ellenőrzési  rendszer ”  pontja  az  alábbi,  új  d)
ponttal  egészül ki:

„d)  A  b)  és  c)  pontokban  végzett  ellenőrzések  jegyzőkönyveit  teljesítés
után 15 napon belül meg kell  küldeni a térségi önkormányzatoknak.”

2. Az  egységes  szerkezetű  Többcélú  Társulási  Megállapodás  jelen  határozat
1.  számú Mellékletét  képezi,  melyet  a  Képviselő-testület  jóváhagy, egyben
felhatalmazza a polgármestert  a megállapodás aláírására.

3. A  Képviselő-testület  felkéri  a  polgármestert,  hogy  a  módosítás
elfogadásával  kapcsolatosan  a  további  szükséges  intézkedéseket  tegye
meg.

Határidő  : azonnal
Felelős  : Talabér Márta polgármester
Végrehajtásban közreműködik:   dr. Szivák-Döbörhegyi Csilla jogi előadó

10.)  Döntés  a  Várpalotai  Összevont  Óvoda  és  Bölcsőde  továbbképzési
programjáról (81)

T a l a b é r  Márta:
A bizottsági  állásfoglalásokat kérem!

H u s z á r n é  Bacsárdi Valéria:
A  Humán  Erőforrás  Bizottság  a  határozat-tervezetet  5  igen  szavazattal
elfogadásra javasolja  a Képviselő-testületnek.

F a l  u s s y  Sándor:
A  Pénzügyi  Bizottság  a  határozat- tervezetet  5  igen  szavazattal  elfogadásra
javasolja  a Képviselő-testületnek.

T a l a b é r  Márta:
Lehetséges  a  vita  nélküli  döntéshozatal,  erre  teszek  javaslatot.  Aki  ezzel
egyetért,  kérem, szavazzon!

A  Képviselő-testület  9  igen,  1  nem  szavazattal  és  1  tartózkodás  mellett
elfogadta a javaslatot.
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T a l a b é r  Márta:
Aki a határozati  javaslatot elfogadja,  kérem, szavazzon!

A  Képviselő-testület  10  igen  szavazattal,  1  tartózkodás  mellett  a  következő
határozatot hozta:

66/2014. (V.22.) képviselő-testületi
h a t á r o z a t :

Várpalota  Város  Önkormányzati  Képviselő-testülete  a  fenntartásában  működő
Várpalotai  Összevont  Óvoda  és  Bölcsőde  által  benyújtott  2014-2019-es
időszakra  vonatkozó pedagógus továbbképzési  programot  elfogadja.  Várpalota
Város  Önkormányzata  éves  költségvetésében  biztosítja  a  terv  végrehajtásához
szükséges fedezetet.  

Határidő:  a határozat megküldésére: azonnal
Felelős:   Talabér Márta polgármester
Végrehajtásban  közreműködik:   Varga  Szilvia  ifjúsági,  köznevelési  és
szociális  referens

11.)  Helyi közösségi közlekedés normatív támogatásának igénylése (65)

T a l a b é r  Márta:
A bizottsági  állásfoglalásokat kérem!

K á d á r István:
A  Gazdasági  Bizottság  a  határozat-tervezetet  4  igen  szavazattal  elfogadásra
javasolja  a Képviselő-testületnek.

F a l  u s s y  Sándor:
A  Pénzügyi  Bizottság  a  határozat- tervezetet  5  igen  szavazattal,  a  következő
kiegészítéssel  javasolja elfogadásra a Képviselő-testületnek: 
„  …  4.)  A  Képviselő-testület  felhatalmazza  a  Polgármestert,  hogy  a  helyi
közösségi  közlekedés  működtetéséhez,  valamint  fejlesztéséhez  nyújtson  be
támogatási  igényt a Nemzeti  Fejlesztési  Minisztériumhoz.”

T a l a b é r  Márta:
A kiegészítést  befogadom.
Miután  egyhangú  volt  a  javaslat,  lehetséges  a  vita  nélküli  döntéshozatal,  erre
teszek javaslatot.  Aki ezzel egyetért,  kérem, szavazzon!

A  Képviselő-testület  9  igen,  1  nem  szavazattal  és  1  tartózkodás  mellett
elfogadta a javaslatot.

T a l a b é r  Márta:
Aki a határozati  javaslatot elfogadja,  kérem, szavazzon!

A Képviselő- testület  11 igen szavazattal a következő határozatot hozta:
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67/2014. (V.22.) képviselő-testületi
h a t á r o z a t :

1)  Várpalota  Város  Önkormányzata  vállalja,  hogy  a  helyi  személyszállítási
közszolgáltatást  a  tárgyév  január  1-jétől  december  31-ig  folyamatosan
fenntartja

2)  Várpalota  Város  Önkormányzata  a  helyi  közösségi  közlekedés
működtetéséhez  (folyamatos  üzemeltetéséhez  és  eszközfenntartási
ráfordításaihoz),  valamint  fejlesztéséhez  2013.  december  31-ei  fordulónappal
13.294  ezer  Ft,  saját  forrásból  származó,  vissza  nem  térítendő  támogatást
számolt el.

3) A személyszállí tási  szolgáltatásokról szóló 2012. évi XLI. törvény 24. § (4)
bekezdés  a)  pontja  alapján  az  önkormányzat  érvényes,  de  eredménytelen
pályázati  eljárást  követően  a  közszolgáltatással  közvetlenül  megbízva
hosszabbította/kötötte meg a szolgáltatóval a közszolgáltatási  szerződést.  

4)  A Képviselő-testület  felhatalmazza  a  Polgármestert,  hogy a helyi  közösségi
közlekedés  működtetéséhez,  valamint  fejlesztéséhez  nyújtson  be  támogatási
igényt a Nemzeti  Fejlesztési Minisztériumhoz.

Határidő:   a határozat megküldésére:  2014. június 10.
Felelős:   Talabér Márta polgármester
Végrehajtásban közreműködik:   Szász Andrea pénzügyi irodavezető

12.)  Helyi  autóbusszal  végzett  menetrend  szerinti  személyszállítás
közszolgáltatójának kiválasztására pályázat kiírása (70)

T a l a b é r  Márta:
A bizottsági  állásfoglalásokat kérem!

K á d á r István:
A  Gazdasági  Bizottság  a  határozat-tervezetet  6  igen  szavazattal  elfogadásra
javasolja  a Képviselő-testületnek.

Dr.  J u h á s z  Attila:
A  Jogi  és  Ügyrendi  Bizottság  a  határozati  javaslatot  4  igen  szavazattal
elfogadásra javasolja  a Képviselő-testületnek.

T a l a b é r  Márta:
Lehetséges  a  vita  nélküli  döntéshozatal,  erre  teszek  javaslatot.  Aki  ezzel
egyetért,  kérem, szavazzon!

A  Képviselő-testület  9  igen,  1  nem  szavazattal  és  1  tartózkodás  mellett
elfogadta a javaslatot.
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T a l a b é r  Márta:
Aki a határozati  javaslatot elfogadja,  kérem, szavazzon!

A  Képviselő-testület  10  igen  szavazattal,  1  tartózkodás  mellett  a  következő
határozatot hozta:

68/2014. (V.22.) képviselő-testületi
h a t á r o z a t :

Várpalota  Város  Önkormányzati  Képviselő-testülete  a  személyszállítási
szolgáltatásokról  szóló  2012.  évi  XLI.  törvény  23.  §  (2)  bekezdése  alapján  a
helyi,  autóbusszal  végzett  menetrend  szerinti  személyszállí tás  –
közszolgáltatás  ellátásra  vonatkozóan  nyilvános  pályázatot  ír  ki  a  mellékelt
pályázati  felhívásban és a kiírásban foglaltak szerint.

Várpalota  Város  Önkormányzati  Képviselő-testülete  felkéri  a  jegyzőt,  hogy  a
pályázati  felhívást a törvény előírásainak megfelelően jelentesse meg.

Határidő:   a pályázati  felhívás megjelentetésére 2014. június 30.
Felelős:  dr. Ignácz Anita Éva jegyző
Végrehajtásban közreműködik:   

Borbás Tamás közlekedésigazgatási  és energiaügyi ügyintéző

13.)  Tájékoztató  a  THURY-VÁR  Kulturális  és  Szolgáltató  Közhasznú
Nonprofit  Kft. 2013. üzleti  évről szóló beszámolójának elfogadásáról (71)

T a l a b é r  Márta:
A bizottsági  állásfoglalásokat kérem!

H u s z á r n é  Bacsárdi Valéria:
A  Humán  Erőforrás  Bizottság  a  határozat-tervezetet  5  igen  szavazattal
elfogadásra javasolja  a Képviselő-testületnek. 

F a l  u s s y  Sándor:
A Pénzügyi  Bizottság  a  határozat- tervezetet  4  igen  szavazattal,  1  tartózkodás
mellett  elfogadásra javasolja  a Képviselő-testületnek. 

T a l a b é r  Márta:
Kinek van kérdése? (Nem volt.)
Vélemény, hozzászólás?

F a l  u s s y  Sándor:
Arra  szeretném  a  figyelmet  felhívni,  hogy  még  mindig  az  elektronikus
használatot  részesítem  előnyben,  viszont  a  word  működésének  kiválósága
végett  később  fogja  megnyitni  a  file-okat,  mint  ahogy  Önök  kézzel  lapoznak,
viszont  jelentősen  kevesebb  fát  kell  kivágni  amiatt,  ahogy  én  olvasom,  mint
ahogy Önök olvassák.
A  Thury-várban  végzett  tevékenységek  címszó  alatt  a  várlátogatottság  az
előző  két  évben  számszerűen  majdnem ugyanannyi,  15,5  ezer  környékén  volt.
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Ez  ahhoz  képest,  ami  4-5  évvel  volt,  nagyon  szép.  A bizottsági  ülésen  nem
tudtunk  egyetértésre  jutni,  hogy  a  várpályázatban  milyen  látogatottsági
számot  vállalt  az  önkormányzat.  Emlékeim  szerint  tervezési  szinten
elhangzott  100  ezer  is  az  akkori  igazgató  részéről,  amit  valószínűleg  egy
rossz  pillanatában,  amikor  nehezet  evett,  akkor  álmodhatta.  Én  úgy
emlékszem,  hogy  30  ezer,  de  ha  20  ezer,  akkor  is  elmaradunk  tőle.  Erre  a
figyelmet  fel  kell  hívni.  Tisztázódott-e,  hogy  mennyi  ez  a  szám,  és  hogy
állunk  ezzel,  mert  valaki  ezt  egy  napon  ellenőrizheti.  Ez  már  a  múlt,  az  idei
év ebből  a  szempontból  különös figyelmet  érdemel,  de mindenképpen egyfajta
jövőbeni  figyelem  kell,  hogy  ez  legyen,  nehogy  egyszer  csak  egy  nagyon
kellemetlen  dologgal  szembesüljünk,  hogy  valahol  azt  mondják,  vissza  kell
fizetni  néhány száz millió forint támogatást.

T a l a b é r  Márta:
További hozzászólás? (Nem volt.)
Megadom a lehetőséget  a reagálásra!

P a p p n é  Csővári Zsófia:
Tisztelt  Polgármester Asszony, Képviselő-testület!
2013-ban  22  ezer  főt  terveztünk  látogatói  létszámban,  ettől  elmaradnak  a
valós  adatok.  Az  indikátor  terv  irreálisan  magas,  folyamatban  van  ennek  a
módosítása.  A  MAG  Zrt.  megszűnése  miatt  várjuk  az  új  közreműködő
szervezetet,  és  indikátor  szám  módosítással  fogunk  feléjük  fordulni.  Nem
tartom  lehetetlennek,  hiszen  változás-bejelentéssel  éltünk  már  a  gazdasági
helyzetre  hivatkozva  két  kiáll ítóhelyünk  irodává  való  átalakítására.  Nem
tartom  kizártnak,  hogy  az  indikátorszámot  lejjebb  tudjuk  venni.  2014-ben  25
ezer  fő,  2015-ben  28  ezer,  2016-ban  pedig  30  ezer  a  vállalt  látogatószám.
Dolgozunk  rajta,  megpróbáljuk  növelni  a  látogatószámot,  új  kiállításokat
hozunk,  de  a  látogatószám  a  tervnél  is  irreálisan  magas  volt.  A  jelenlegi
pályázatnál  viszont hozzuk a vállalt  indikátorszámokat.

H o r v á t  h  Tamás:
2013-ra  jelentősen  megnőtt  az  indikátor  száma,  mindenképpen  szükséges,
hogy  változás-bejelentéssel  éljünk,  és  megpróbáljuk  elérni,  hogy  ezeket  az
indikátorokat  lehessen  módosítani.  Nem  biztos,  hogy  ezek  reálisan  voltak
megállapítva.

T a l a b é r  Márta:
Aki a tájékoztatót elfogadja,  kérem, szavazzon!

A Képviselő- testület  11 igen szavazattal a következő határozatot hozta:

69/2014. (V.22.) képviselő-testületi
h a t á r o z a t :

1.)  Várpalota  Város  Önkormányzati  Képviselő-testülete  a  THURY-VÁR
Kulturális  és Szolgáltató  Közhasznú Nonprofit  Korlátolt  Felelősségű Társaság
(Várpalota,  Hunyadi  Mátyás  tér  1.)  -  Várpalotai  Közüzemi  Kft.  tulajdonos
által  4/2014.  számú  alapítói  határozatával  2014.  május  6.  napi  hatállyal
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jóváhagyott–  2013. évi  üzleti  évről  szóló beszámolóját  a határozat  mellékletét
képező tartalommal tudomásul veszi.

2.)  A Képviselő-testület  felkéri  a Jegyzőt,  hogy a THURY-VÁR Nonprofit  Kft.
ügyvezetőjének  bevonásával  a  határozattal  kapcsolatban  szükséges
intézkedéseket tegye meg.

Határidő:   azonnal
Felelős  :  dr. Ignácz Anita Éva jegyző

Pappné Csővári  Zsófia ügyvezető igazgató

14.)  Tájékoztató  a  THURY-VÁR  Kulturális  és  Szolgáltató  Közhasznú
Nonprofit  Kft. 2014. évi üzleti  tervének jóváhagyásáról (78)

T a l a b é r  Márta:
A bizottsági  állásfoglalásokat kérem!

H u s z á r n é  Bacsárdi Valéria:
A  Humán  Erőforrás  Bizottság  a  határozat-tervezetet  5  igen  szavazattal
elfogadásra javasolja  a Képviselő-testületnek.

F a l  u s s y  Sándor:
A  Pénzügyi  Bizottság  a  beszámolót  4  igen  szavazattal,  1  tartózkodás  mellett
elfogadásra javasolja  a Képviselő-testületnek. 

T a l a b é r  Márta:
Kinek van kérdése? (Nem volt.)
Véleménye,  hozzászólása?

A n t  a l  László:
Az  indikátorszámon  túlmenően  –  ami  nyílván  irreális  –  azt  gondolom,  jó
párhuzam  lehet,  hogy  a  Zirci  Apátság  felújítása  után  7  hónap  alatt  18  ezer
látogató  volt.  Azt  gondolom,  talán  érdemes  lenne  valamifajta  együttműködést
kialakítani,  részben  a  tapasztalatcsere  miatt,  részben  pedig  akár  a  közös
programmá  való  összehozás  miatt.  Közel  van  a  két  település,  és  úgy  tűnik
valamit  ott  nagyon  jól  csinálnak.  Folyamatosan  lehet  látni  a  közösségi
oldalakon,  egyéb  helyeken,  ahogy  a  programjaikra  az  érdeklődést
folyamatosan  igyekeznek  fenntartani.  Amennyire  most  nem  látszik,  hogy  a
TDM  szervezet  mennyire  dolgozik  eredményesen,  egy  közvetlenebb
kapcsolatfeltétel  szerintem jót tenne a mi látogatottságunknak is.

D e á k  Istvánné:
A bizottsági  ülésen  szóba  került  az  előző  év  értékelésénél,  de  tulajdonképpen
a  jövő  év  üzleti  tervének  jóváhagyásánál  is  kellene  azon  dolgozni,  hogy  az
üdülők árbevételét  jelentősen  kellene  növelni.  Hiszen a  130 ezer  forint,  ami  a
tavalyi  évben  ezen  a  területen  bejött,  szerintem  nagyon  minimális  összeg.
Talán  jobban  kellene  propagálni  ennek  a  lehetőségét,  illetve  felmerült  az  a
kérdés  is,  hogy  a  különböző  programok  beharangozása,  illetve  más
programokkal  való  egybekapcsolása  talán  megnövelné  valóban  a
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látogatottságát  a  Thury-várnak.  Keresni  kell  a  lehetőségeket,  hogyan  lehetne
ezeket  a  programokat  még  inkább  ismertté  tenni,  és  esetleg  az  egyéb  várak,
települések  programjaiba  még  intenzívebben  bekapcsolni.  Esetleg  ezekbe  a
programokba  még  jobban  be  kell  kapcsolni  az  intézményeket  is,  hogyha  az
itteni  iskolák,  óvodák  többször  vennének  részt  ilyen  programokban,  akkor  a
látogatottság ezzel  is jelentősen növelhető lenne.  

F a l  u s s y  Sándor:
Jó,  hogy  elhangzottak  az  indikátorszámok.  Erre,  hogy  progresszíven  van
megállapítva,  én  sem  emlékeztem.  Magát  a  progresszivitást  kell  erősen
megkérdőjelezni.  Amit  Antal  képviselő  úr  mondott,  ezek  nem  így  működnek.
Akár  a  várat,  akár  a  Zirci  Apátságot  nagy  mértékben  felújítanak,  megnyílnak
kiállí tóterek,  amik  nem voltak  elérhetőek,  akkor  mindig  van egy felfutás,  egy
ugrás,  mert  van  ennek  egy  célközönsége,  de  aztán  az  lemegy,  akiket  ez
érdekel,  azok  az  első  egy-két  évben  megnézik,  utána  nem.  Ennek  a
változásnak  a  sodró  ereje  az  első  egy-két  évben  fog  jelentkezni.  Éppen  ezért
volt  irreális,  hogy progresszív látogatottság  növekedést  állítanak be,  amiben a
lépcső  nem  is  kicsi.  Akkor  is  igaz  lenne,  hogy  ez  irreális  volt,  ha  nem  egy
gazdasági  válságban  született  volna  meg  a  döntés,  hanem  egy  normál,
konszolidált  gazdasági  környezet  van,  akkor  is  nagy  kérdőjelek  lennének,  de
annak  figyelembe  vétele  nélkül,  így  meg  aztán  pláne.  Ebben  nagyon  erősen
kell  lépni.  Az  egy  dolog,  hogy  mi  tudjuk,  mindenképpen  az  az  érdek,  hogy
növeljük  tartósan  a  fizetős  látogatottsági  számot,  mert  tudjuk,  hogy  a  15
ezerben  arányában  hogy  van  a  fizető,  nem  fizető  látogatók  száma.  Látom,
hogy  egy  alapvetően  pozitív  változás  van.  Ezt  nem  önmagában  tudom  be
annak,  hogy  a  Kft.  a  Közüzemi  Kft.  alá  került,  ez  nyílván  egyedi  és
viszonylag  abszurd  helyzet  miatt  következett  be,  de  ha  már  így  alakult,  akkor
azt  mondom, egyelőre így van. Azt  gondolom, el  fog jönni az idő,  amikor  újra
szárnyára  kell  bocsátani,  és  egy  normál  viszonyban  önállóan  működhet  majd
ez  a  cég,  de  egyelőre  a  realitásoknál  maradva,  nagyon  örülök  annak,  ha
sikeresek lesznek az idei programok. Sok sikert  kívánok!

K a t  o n a  Csaba:
Tegnap egy meglepő beszélgetésben volt részem, feltették a kérdést,  hogy a Jó
Szerencsét  Művelődési  Központot  lebontja-e  a  város.  Elég  blődnek  tartom  a
pletyka  elterjedését.  Gondolom  azért  terjedt  el  a  pletyka,  mert  a  Thury-vár
Kft.  áthelyezte  az  irodáit  a  várba.  Innen  is  szeretném  felhívni  a  figyelmet,
hogy  nem  szándékozunk  a  Művelődési  Házat  lebontani.  Akik  ilyen  híreket
terjesztenek  a  városban,  próbálják  meg  végiggondolni,  miket  mondanak.  A
pedagógusok  részéről  a  múzeumi  órák  és  a  múzeumpedagógiai  dolgok
nyitottak,  szerintem fogadókész  a  vár.  Az  a  kérdés,  hogy  a  különböző  iskolák
élnek-e  a  lehetőséggel.  Nem  vagyok  meggyőződve,  hogy  minden  gyermekünk
eljut-e  a  palotai  várba,  és  maga  a  vár,  várépület  történeti  vonatkozásának  a
bemutatása  még  kiállítás  nélkül  is  megér  legalább  egy  alkalommal  látogatást,
de  lehet,  hogy  ezt  akár  évente  is  meg  lehet  ismételni,  nem  hinném,  hogy  ezt
nagy nehézség lenne valamelyik óra keretében megszervezni.  Elhangzott  Antal
képviselő  úr  részéről  a  TDM-mel,  illetve  más  szervezetekkel  való
koordináció,  összefogás.  Azt  gondolom,  a  TDM,  a  várkapitányok  találkozója,
és  az  is  fontos  történet  volt,  hogy  az  erdei  iskola  megnyílt  a  városban.  Ha
ezek jobban összefognak, a programjaikat  egyeztetik,  akkor – úgy gondolom –
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ez a  vár látogatottságán nagy mértékben tud segíteni.  Ha az aktív  turizmusban
sikerül  valamit  előrelépni,  eljutunk  odáig,  hogy  a  via  ferrata  útvonal
megépülhet  a  Várvölgyben,  amelyre  bizonyos  aktív  sportban,
kikapcsolódásban  részt  vevő  embereknek  nagy  igénye  van.  Ezekre  felhívnám
igazgató  asszony  figyelmét,  fontosnak  tartom,  hogy  ezekkel  a  szervezetekkel
a lehető legjobb és legaktívabb kapcsolat  kerüljön kialakításra.

D e á k  Istvánné:
Nekem annak idején is, most is az a véleményem, hogy egyébként életidegen a
Közüzemi  Kft.-ben  a  Thury-vár  Kft.  működtetése,  de  jelenleg  mind  a
Közüzemi  Kft.  vezetése,  mind  az  új  vezetés  úgy  gondolom,  nagyon  korrekt
együttműködésben  teszi  a  dolgát.  Azt  a  félelmemet,  hogy  esetleg  a  kulturális
élet  megsínyli  ezt  az  összevonást,  nem  látom.  Osztom  Falussy  képviselő  úr
azon  véleményét  is,  lehet,  hogy  hosszú  távon  nem biztos,  hogy  kell  majd  ez,
jelenleg,  különösen  a  gazdasági  helyzete  rendbetétele  miatt  nagyon  fontos
lépés  volt.  A bizottsági  ülésen  is  elmondtam  ezt,  ami  jól  működik,  azt  el  kell
ismerni.  

T a l a b é r  Márta:
Ennek  különösen  örülök.  Az  volt  a  cél,  hogy  így  működjön,  ahogy  most
működik,  ehhez a megfelelő vezetők is megvannak.
Üdülők  árbevétele.  Az  üdülőkre  először  költenünk  kellene.  A  balatonfűzfői
faházak olyan szinten lelakottak,  hogy azzal nem tudunk árbevételt  növelni.  

D e á k  Istvánné:
A büki üdülő nagyon jó állapotban van, nyugodtan lehet hirdetni.

T a l a b é r  Márta:
Ami  a  Zirccel  való  együttműködést  illeti:  ne  felejtsük  el,  hogy  Zirc  egy
klasszikus  turisztikai  központ,  amit  mi  még  nem  mondhatunk  el  magunkról.
Zirc  a  Bakony  fővárosa,  nem  csak  az  Apátságot  nyújtja  programként,  hanem
sokkal  több  mindent.  Nem  vagyunk  teljes  mértékben  összehasonlíthatóak.
Próbálkoztunk  Nádasdladánnyal  egy  kombinált  jeggyel.  Nádasdladány  még
közelebb  van,  és  hasonlóan  magas  a  látogatottsága.  Ebben  talán  még  több
ráció  lenne,  aki  elmegy  Nádasdladányba,  az  10  km-re  el  tud  jönni  a  Thury-
várba is.
Irreális  indikátorszámok  voltak,  mert  az  ember  is  irreális  is  volt,  aki  vállalta,
azt  gondolom.  Most  csökkeni  fog  a  látogatottság,  mert  nem lesznek  várudvari
rendezvények  a  várudvar  felújítása  miatt.  Ha  meglesz  a  felújítás,  az  megint
érdekessé  teheti  a  várat,  mert  megint  lesz  egy  új  színfolt,  ami  bevonzhat
nagyon sok embert,  olyanokat  is  akik adott  esetben már jártak  nálunk.  Ami az
iskolák  bevonását  illeti:  folyamatosan  próbálkoznak.  Azt  látom,  hogy  az
iskolák  egy  része  elkényelmesedett.  Nem  akarom  külön  megdicsérni  a
magániskolát,  de  azt  látom,  hogy  bármelyik  intézményünk,  vagy  cégünk
szervez  valamit,  könnyebb  bevonni  sok  esetben,  mint  a  korábban  az
önkormányzati,  vagy  most  az  állami  fenntartású  iskolákat.  Itt  sokan
kényelmes  helyzetben  voltak,  mert  nem  kellett  küzdeniük,  azt  gondolták,
biztos a létük.  Ezen változtatni kellene,  szemléletváltással.  
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H o r v á t  h  Tamás:
Az  indikátorra  nem  szeretnék  különösebben  kitérni,  de  köszönöm  az
észrevételt,  fontos  felvetés  volt,  hogy  vizsgáljuk  meg  az  indikátorok  számát,
dolgozzunk  azon,  hogy  azt  le  tudjuk  csökkenteni.  A  Thury-vár  Kft.
vezetésében  történt  egy  változás,  azt  is  érzékelem,  hogy  a  vár  nyitottabbá
vált.  Ezt  fontos  paraméternek  tartom  a  vár  látogatottságának  a  növelésében.
Tudom, hogy a számok még nem jönnek, de azt  gondolom ezzel  együtt  is,  lesz
egy várfelújítás,  a számok fognak változni,  erre tudunk ígéretet  tenni igazgató
asszonnyal.  Hogy  a  Thury-Kft.- t  be  kellett-e  integrálni  a  Közüzemi  Kft.  alá,
vagy  nem?  Ez  egy  döntés  volt,  ezt  nem  minősítem,  de  annyit  szeretnék
elmondani,  hogy  a  Thury-vár  Kft.  gazdaságilag  csak  korlátozottan
működőképes  önállóan.  Ez  fontos  kérdés,  pályázatokat,  Áfa-t  kell
finanszírozni,  ami  nem egyszerű dolog.  Szerintem az  egy jó  döntés  volt,  hogy
a működés feltételeit  megteremtettük.

K a t  o n a  Csaba:
Úgy  gondolom,  hogy  a  gazdasági  társaság  tudja  biztosítani  a  gazdasági
hátteret,  és  egy  olyan  technikai  hátteret  tud  biztosítani  a  Thury-vár  Kft.-nek,
amit  maga a  Kft.  nem tud megtenni.  Ez látható  a  rendezvények  szervezésénél.
Azt  látom,  hogy nagyon jól  tudnak egymásra  támaszkodni,  az  meg egyértelmű
volt,  hogy  igazgató  úr  nem  akart  a  közművelődés  területébe  belefolyni,  tehát
szakmai  irányítását  ugyanúgy  a  Thury-vár  Kft.  igazgatója  és  a  szakmai  stábja
tudja csinálni.

T a l a b é r  Márta:
További hozzászólás? (Nem volt.)
Aki a határozati  javaslatot elfogadja,  kérem, szavazzon!

A Képviselő- testület  11 igen szavazattal a következő határozatot hozta:

70/2014. (V.22.) képviselő-testületi
h a t á r o z a t :

1.)  Várpalota  Város  Önkormányzati  Képviselő-testülete  a  THURY-VÁR
Nonprofit  Kft.  (Várpalota,  Hunyadi Mátyás tér  1.)  -  Várpalotai  Közüzemi  Kft.
tulajdonos  által  jóváhagyott  –  2014.  évi  Üzleti  Tervét  a  határozat  mellékletét
képező tartalommal tudomásul veszi.

2.)  A Képviselő-testület  felkéri  a  Jegyzőt,  hogy  a  Várpalotai  Közüzemi  Kft.
ügyvezető  igazgatója  és  a  THURY-VÁR  Nonprofit  Kft.  ügyvezetője
bevonásával a határozattal  kapcsolatban szükséges intézkedéseket tegye meg.

Határidő:   azonnal
Felelős  : dr. Ignácz Anita Éva jegyző

Horváth Tamás Várpalotai  Közüzemi Kft. ügyvezető igazgató
Pappné  Csővári  Zsófia  THURY-VÁR  Nonprofit  Kft.  ügyvezető
igazgató
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15.) Várpalotai Városbiztonság Kft.  2013. évi beszámolója (63)

T a l a b é r  Márta:
A bizottsági  állásfoglalást  kérem!

F a l  u s s y  Sándor:
A Pénzügyi  Bizottság  a  határozati  javaslatot  2  igen  szavazattal,  2  tartózkodás
mellett  nem javasolja elfogadásra a Képviselő-testületnek.  

T a l a b é r  Márta:
Kinek van kérdése?

F a l  u s s y  Sándor:
Egyik  alfája  és  omegája  ennek  a  kft.  létrehozásnak,  és  a  mostani  remélt
sikeres  működtetésnek  a  városrehabilitációs  projekt  keretében  a  volt  Béke
étteremben  megvalósuló  központ.  Miután  ez  a  projekt  lefutott,  mi  van ezzel  a
helyiséggel,  milyen  stádiumban  van  az  átalakítása?  Befejeződött,  vagy  nem?
Megkezdheti-e  a  tevékenységet  ott  a  Kft.?  Pétfürdő  szerződést  kötött  a  Kft.-
vel,  a  Kft.  fog  koordinálni  egy  45-50  millió  forintos  közbiztonsági
beruházást,  míg  a  várpalotai  vonalon  ez  nem  áll  egyelőre  ezen  a  szinten.
Viszont  az  egésznek  egyfajta  feltétele  lenne,  és  még  számos  egyéb
tevékenységnek,  amit  csinálhatna  a  Kft.,  hogy  meglegyen  ez  a  bizonyos
központ,  aminek  a  diszpécseréhez  még bértámogatás  is  van  a  pályázatban.  Mi
van ezzel a gócponttal?

T a l a b é r  Márta:
Sajnálom,  hogy ügyvezető  igazgató  úr  nem jelent  meg a testületi  ülésen,  mert
– azt gondolom – részben neki kellene reagálni,  megvédeni az anyagát.

K a t  o n a  Csaba:
A  diszpécserközpont  elkészült,  elvileg  a  technika  beszerzésre,  beszerelésre
került,  elvileg a diszpécserközpont jelen állapotában működőképes.
A  beszámolóban  az  ügyvezető  leírta,  hogy  milyen  szabályzatokat  kellene
elkészíteni,  a  diszpécserközpontban  a  folyamatos  működéshez  még  mik
kellenének.  A  négyszemközti  megbeszéléseink  alapján  vannak  vele
kapcsolatban  aggodalmaim.  A  beadott  anyag  -  ezt  mondtam  neki  -  nagyon
kevés  konkrétumot  tartalmaz.  Az  tény,  hogy  az  önkormányzat  a  saját
intézményeinek,  illetve  a  vagyonvédelmet  ahol  biztosítani  kell,  a  szerződéseit
átvitte  a  Kft.-be.  A magunk  oldaláról,  amit  lehetett  megtettünk.  Nem látom  a
hatékony  működését,  hogy  piaci  alapon  honnan  szerezne  még.  Várhatunk  a
péti  térfigyelő  rendszerre,  meg esetleg  a berhidai  térfigyelő  rendszerre,  meg a
várpalotai  térfigyelő  rendszerre,  azonban  ezek  hozzájárulni  a  bevételhez
nagyon  nem  fognak,  ha  az  önkormányzatok  nem  adnak  hozzá  forrást.  Ahhoz,
hogy  ez  fenntartható  legyen,  ahhoz  mindenképpen  legalább  a  távfelügyeletet
kell  erősíteni.  Ebben  látom  azt,  hogy  a  jelenlegi  ügyvezető  igazgató  nem
igazából  tette le azt,  amit én elvártam volna. 
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T a l a b é r  Márta:
További kérdés? (Nem volt.)
Vélemény, hozzászólás?

D e á k  Istvánné:
A felújítás  is  nagyon  nehézkesen  történt,  örülök,  hogy  Alpolgármester  úr  azt
mondja,  hogy  készen  van.  Azt  alá  tudom  támasztani,  hogy  pillanatnyilag  ott
semmi  nem  készül,  pillanatnyilag  semmi  mozgás  nincs.  Nem  tudom,  hogy
annak  idején,  amikor  a  városrehabilitációs  pályázat  részévé  vált,  akkor  ez
kötelező  elem  volt-e,  vagy  mi  vállaltuk  önként.  Lehet,  hogy  ott  más  funkciót
szerencsésebb  lett  volna  kialakítani.  Én  is  attól  félek,  hogy  a  működtetésre
nem lesz  forrás,  vagy  nagyon nehezen  biztosított.  Hogy ez  most  az  ügyvezető
hibája-e,  aktív,  vagy  kevésbé  aktív  munkájának  a  következménye,  vagy  maga
ez a fajta rendszer nem tud működni önállóan,  saját  bevételből,  ezt  nem tudom
eldönteni.  Ha  költségvetési  forrást  igényel,  akár  az  önkormányzattól,  akár
más  önkormányzatoktól,  akkor  nehezen  tudom  elképzelni,  hogy  ez  egy  aktív
működtetés  lesz.  Lehet,  hogy nem jól  látom,  de ezekből  az információkból  ezt
tudom kikövetkeztetni.

K a t  o n a  Csaba:
Az  ügyvezető  igazgató  úr  részéről  már  voltak  előttünk  ilyen  anyagok,  egy
viszonylag  jól  strukturált,  jól  végiggondolt  üzleti  terv  kategóriát
megfogalmazott,  igaz,  hogy  pénzügyi,  fenntarthatósági,  költségbevételi  rész
ott  sem szerepelt  benne,  csak,  hogy milyen  feladatokat  lehetne  bevinni.  Maga
a  térfigyelő  rendszer  üzleti  alapon  nem  működtethető.  Ha  csak  térfigyelő
rendszert  akarunk  működtetni,  ahhoz  az  önkormányzatoknak  hozzá  kell
járulni.  A rendszer  úgy lett  kitalálva,  hogy vannak olyan tevékenységek,  amik
elvileg  a  versenyszektor  számára  is  eladható  szolgáltatások.  Nagyon  sok  cég
van  ma  Magyarországon,  Várpalotán  is  van  másik  is.  Ez  a  cég  helyzeti
előnyben  van.  Az  ügyvezető  igazgató  úr  hozzáállásán  változtatni  kell,  el  kell
dönteni,  hogy  ezt  akarja  csinálni,  vagy  nem akarja  csinálni,  mert  ahogy  most
megy, ez nem tartható.

F a l  u s s y  Sándor:
Nagy  figyelemmel  kísértem  ennek  a  történetét,  legalábbis  azon  a  szinten,
amik  itt  beszámolók  voltak,  meg  anno  a  létrehozást  is,  amikor  elég  rendesen
mentek a  lufik a  levegőbe.  Az iménti  hozzászólásban valahol  ott  van a lényeg,
ami  párbeszédben  itt  elhangzott,  hogy  most  akkor  működik  ez  így, vagy  nem.
Ez  nem  fog  működni  így.  Azt  gondolom,  ez  két  módon  működhet.  Informális
beszélgetést  nemrég  folytattam  az  ügyvezetővel,  hogy  egyáltalán  hogy  is  van
ez  az  egész.  Nyílván  ő  egészen  más  szempontokat  és  más  megközelítéseket
tett,  egy  kicsit  úgy  látom,  hogy  van  némi  kommunikációs,  kapcsolattartási
problematika  is.  A  térfigyelő  rendszert  valakinek  meg  kell  fizetni,  az
önmagától  nem  működik.  Azok  a  lehetőségek,  amik  fel  vannak  sorolva,
műszaki  távfelügyelet,  vagyonvédelmi  távfelügyelet,  stb,  nyílván  az  már  egy
másik  történet,  hogy  parkolási  rendszer  felügyelet,  mert  ez  azt  feltételezné,
hogy  itt  fizetős  parkolás  jön  létre.  Ez  az  egész  pénzből  kezdhet  működni,  és
aztán  válhat  profitábilissá.  Valakinek  ebbe  pénzt  kell  beletenni.  Lehet,  hogy
nem  az  önkormányzatnak  kell  ebben  tulajdonosnak  lenni,  lehet,  hogy
értékesíteni  kell  ezt  a  Kft.-t,  és  ha  van  erre  piaci  kereslet,  akkor  ebbe  valaki
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bele  fog  tenni  10-20-30-40  millió  forintot  annak  reményében,  hogy  ezt
többszörösen az  idők során  kiveszi,  vagy nekünk  van az  a  10-20-30-40 millió
forintunk.  Ez  invesztíció  nélkül  nem  fog  működni,  ugyanis  a  vállalkozói
fórum – amire utalás van - két főből állt  legutóbb. Ez ma már nem megy, hogy
meghívunk  valakit,  és  beszélgetünk  valamiről,  ami  a  jövőben  jó  lehet,  és
kérjük,  hogy  mindenki  legyen  szíves,  csatlakozzon.  Ez  úgy  működik,  hogy
van  valamim,  ami  már  működik,  meg tudom mutatni,  hogy ez  és  ez  a  cég  már
ezt  használja,  egy  kivetítőn  megmutatom,  hogy  a  cég  telephelyén  a  rendszer
hogy  figyel,  milyen  szolgáltatásokat  nyújt,  de  ehhez  először  meg  kell
valósítani,  utána  lehet  mutatni  a  palotai  vállalkozóknak.  Most  megrekedt
azon,  hogy  nekünk  pénzünk  nincs  rá,  ott  meg  hiába  volna  rá  szándék,
valószínűleg  ott  sincs.  Valamilyen  módon  el  kell  dönteni,  hogy  működik
tovább, kinek a többségi tulajdonában. Én ezt látom, másképp vegetálás lesz.

(10,10 Huszárné Bacsárdi Valéria kiment, létszám: 10 fő)

K á d á r István:
Ahhoz,  hogy  ezt  a  céget  olyan  szintre  fel  tudjuk  hozni  komoly  befektetésre
van  szükség.  Nyilván  van  Várpalotán  több  olyan  cég,  akik  igénybe  vesznek
ilyen  jellegű  szolgáltatásokat  és  fizetnek  érte.  Nem  szabad  elfelejteni,  hogy
van  egy  konkurencia,  aki  ezeket  a  szolgáltatásokat  biztosítja.  Ha  ebben  a
cégben  gondolkodunk,  nekünk  valamivel  többet,  jobbat  kell  nyújtani.  Nem
muszáj  olcsóbban,  de  ha  azon  az  áron  többet  kap  az  ügyfél,  akkor  lehet
gondolkodni,  megindulni  kifele,  hogy  ügyfeleket  szerezzünk.  Először  össze
kell  rakni  ezt  a  rendszert.  Van  egy  épületünk,  de  ez  semmi.  Ki  kell  találni,
hogy  akarjuk-e  ezt,  tudjuk-e  finanszírozni.  Ez  nagyon  összetett  dolog,  meg
kell  harcolni a konkurenciával.

K a t  o n a  Csaba:
Jó  lenne,  ha  az  ügyvezető  igazgató  úr  itt  lenne.  Elvileg  a  pályázatban  maga  a
diszpécserközpontnak  a  technikai  berendezése  benne  van.  Az  önkormányzati
intézményeknek  a  biztonságvédelmi  részei  ebbe  a  központba  futnak  be,  utána
egy  telefonon  valahová  át  van  irányítva.  A  rendszer  működőképes,  az  a
kérdés, hogy az,  akinek egyéb piacokat kellene szerezni,  az ment-e utána.  Úgy
tényleg  nem  működik,  hogy  én  meghirdetem  a  vállalkozóknak,  jöjjenek  el,
tartunk  egy  tájékoztatót.  Az  ügyvezető  igazgató  úr  állítson  össze  egy
ajánlatot,  aztán  menjen  el  a  cégekhez.  A Közüzemi  Kft.-nél  is  járt,  csak  egy
kicsit  többet  mondott  az  árban,  mint  amennyiért  most  a  szolgáltatást  igénybe
veszik.  Tehát, működőképes a rendszer.

T a l a b é r  Márta:
További hozzászólás? (Nem volt.)

Aki a tájékoztatót elfogadja,  kérem, szavazzon!

A Képviselő-testület  1 nem szavazattal,  9 tartózkodás mellett  nem fogadta el  a
tájékoztatót,  és a következő határozatot hozta:
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71/2014. (V.22.) képviselő-testületi
h a t á r o z a t :

1.)  Várpalota  Város  Önkormányzati  Képviselő-testülete  a  Várpalotai
Városbiztonság  Kft.  (székhelye:  8100  Várpalota,  Gárdonyi  Géza  u.  39.,
ügyvezető:  Gajárszky-Tóth  Péter)  2013.  üzleti  évről  szóló  egyszerűsített  éves
beszámolóját  

nem fogadja el.  

2.)  A  Képviselő-testület  felkéri  a  Polgármestert,  hogy  a  Kft.  taggyűlésén  a
Képviselő-testület  fenti  döntését képviselje.

Határidő:   a döntés megküldésére: azonnal
Felelős:       Talabér Márta polgármester
Végrehajtásban közreműködik:   Bérczes Beáta jogi előadó

16.)  Pannon  Várszínház  Nonprofit  Kft.  2013.  évi  beszámolója,  2014.  évi
költségvetés-tervezete (73)

T a l a b é r  Márta:
A bizottsági  állásfoglalásokat kérem!

G a l  a m b o s  Szilvia:
A  Humán  Erőforrás  Bizottság  a  határozat-tervezetet  5  igen  szavazattal
elfogadásra javasolja  a Képviselő-testületnek.

F a l  u s s y  Sándor:
A Pénzügyi  Bizottság  a  határozat- tervezetet  4  igen  szavazattal,  1  tartózkodás
mellett  elfogadásra javasolja  a Képviselő-testületnek.

T a l a b é r  Márta:
Kinek van kérdése? (Nem volt.)
Vélemény, hozzászólás?

F a l  u s s y  Sándor:
A  korábbi  időbeli  többé-kevésbé  konszolidált  működés  után,  ha  valaki
megnézi  a  számokat,  látja  a  bevételeket,  látja,  hogy  konvertálódott  át  a
korábbi  eredmény,  feléli  lassan.  2012-ben  volt  egy  100  milliós  állami
támogatás,  2013-ban  ez  semmi,  én  nem  tudom,  hogy  2014-ben  ez  hogy  lesz,
nem tudok róla,  hogy lenne.  Ebben mi  tulajdonosok vagyunk,  nem egyszerűen
arról  van  szó,  hogy  messziről  megbeszélünk  valamit.  Nyílván  ebben  a  cégben
van egy elsődlegesen szellemi érték,  az a brand, amit  a Pannon Várszínház ma
már  jelent,  az  egy  érték,  nyílván  Magyarországon  tudjuk,  milyen  viszonyok
vannak,  a  kultúra  nem  fog  megállni  a  lábán  még  egy  jó  darabig,  ahogy  nem
állt  meg  eddig  sem.  Ha  ez  a  támogatás  tartósan  hiányozni  fog,  az  nyílván
olyan  szintű  működés-visszafogást  és  produkcióknak  a  megszűnését,  vagy
kevesebb produkció bemutatását,  stb. jelenti,  ami aztán a lassú elsorvadás felé
megy.  Egy-két  évet  kibír  egy  ilyen  intézmény  a  korábbi  felhalmozott
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pénzekből,  és  eszközökből,  de  tartósan  nem  fog  ez  menni.  Azt  gondolom,  ha
még  most  és  egy  ideig  tudják  is  ezt  ellensúlyozni  ilyen-olyan  lépésekkel,
tartósan  ez  nem  fog  menni.  Ezért  aggódom,  mindamellett,  hogy  ezt  a
beszámolót  elfogadom.

(10,15 Huszárné Bacsárdi Valéria visszajött,  létszám: 11 fő)

G a l  a m b o s  Szilvia:
A  Felügyelő  Bizottság  tagjaként  szólalok  most  meg.  Ezek  az  érvek  ott  is
elhangzottak,  szerintem  az  idei  évet  vízválasztónak  tekinti  a  cég  a  maga
részéről.  Tavaly 9 millió  forint támogatáshoz jutottak a 119 helyett,  mindezzel
ellentétben  jól  gazdálkodtak,  ki  tudták  hozni  úgy  a  céget,  hogy  annyira  nem
roppantotta  meg  őket.  Az  üzleti  terven  látszik,  hogy  lényeges  átstrukturálás
történt,  mindennek  ellenére  be  vannak  tervezve  olyan  összegek,  amik  vagy
jönnek,  vagy  nem  és  szerintem  a  léte  ezen  is  függ.  Azt  mondom,  hogy  az
igazgató  urat  ismerve  mindent  el  fog  követni,  hogy  ez  a  színház  működjön.
110  napot  kaptak  a  Hangvillában  fellépési  lehetőséget,  amit  a  Hangvilla
biztosít  számukra  helyiségként.  Ez  nem semmi,  ez  nagyon  jó  lehetőség  nekik.
Kérdezték,  hogy  továbbra  is  fenntartjuk-e,  hogy  mi  szeretnénk  a  saját
részünktől  megválni,  mondtam,  hogy  a  város  szerintem  ezt  fenntartja,  más
döntésről  nem  tudok.  Azt  mondom,  hogy  ezzel  továbbra  is  próbálkozni  kell,
itt  most  teszek  egy  kis  utalást,  más  összegben  gondolkozva  lehet,  hogy  most
eredményes lenne.  

T a l a b é r  Márta:
További hozzászólás? (Nem volt.)
Aki a határozati  javaslatot elfogadja,  kérem, szavazzon!

A Képviselő- testület  11 igen szavazattal a következő határozatot hozta:

72/2014. (V.22.) képviselő-testületi
h a t á r o z a t :

Várpalota  Város  Önkormányzati  Képviselő-testülete  a  Pannon  Várszínház
Nonprofit  Kft.  (Veszprém,  Rákóczi  u.  1.)  2013.  üzleti  évről  szóló
egyszerűsített  éves  beszámolóját,  annak  kiegészítő  mellékletét,  független
könyvvizsgálói jelentését,  valamint 2014. évi költségvetés-tervezetét

e l f o g a d j a .

Határidő:   a döntés megküldésére: azonnal
Felelős:     Talabér Márta polgármester
Végrehajtásban közreműködik:   Bérczes Beáta jogi előadó

17.)  Várpalotai  Hírcentrum  Nonprofit  Kft.  2013.  évi  beszámolója,  2014.
évi üzleti  terve (80)

T a l a b é r  Márta:
A bizottsági  állásfoglalást  kérem!
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F a l  u s s y  Sándor:
A Pénzügyi Bizottság 
- az 1. határozati  javaslatot  4 igen szavazattal,  1 tartózkodás mellett,
- a 2. határozati  javaslatot 4 igen szavazattal,  1 tartózkodás mellett
elfogadásra javasolja  a Képviselő-testületnek. 

T a l a b é r  Márta:
Kinek van kérdése? (Nem volt.)
Vélemény, hozzászólás?

H u s z á r n é  Bacsárdi Valéria:
Amikor  megkapjuk  az  anyagot,  a  bizottsági  tárgyalások  is  előirányzottak.
Szerintem  ezt  az  anyagot  a  Humán  Erőforrás  Bizottságnak  érdemes  lett  volna
tárgyalni,  mert  a  szakmai  részét  tekintve  sokkal  inkább  idetartozna,  nyílván  a
Pénzügyi  Bizottság  is  tárgyalja,  pénzügyi  oldalról,  de szakmai  részről  nekünk
jó lenne. 

F a l  u s s y  Sándor:
Abban  az  értelem az  imént  használt  kifejezéssel  élve  ez  is  vízválasztó,  ennek
a társaságnak a működésében,  hogy miután olvashatunk arról,  hogy mit  vett  át
az  előző  vezetőtől,  és  mostanra  körülbelül  mi  az,  ami  megtörtént.  Egyértelmű
jelzés  van  arra  nézve,  hogy  itt  is  személyi,  tárgyi  feltételek  –  főleg  tárgyi
feltételek  -  fejlesztése  nélkül  bajok vannak,  hiszen nem csak az ment  el,  hogy
a  sugárzás  megszűntével  a  hirdetők  nagy  része  elveszett,  hanem  például  nem
vehettek  részt  tavaly  azon  a  pályázaton,  ami  a  digitális  átállással  volt
kapcsolatos.  Az,  hogy  a  tv  anno  úgy  alakíttatott  át,  ahogy,  azt  gondolom,  az
nem  volt  igazán  rendben.  Ezen  már  túl  vagyunk.  Egyedüli  cég  a  régióban,
vagy  a  környékben,  amelyik  még  teljes  vertikumot  tudna  működtetni  a
szolgáltatásokban,  ennek a területnek a szolgáltatásaiban,  ez jól  hangzik,  csak
ebben  is  kőkemény  verseny  van  számos  más  médiummal.  Nagyon  sokféle
feladat  mellett,  hogy  azokat  mind  jól  csinálja,  és  ne  további  hirdetőt
veszítsen,  hanem  nyerjen,  itt  megint  az  merül  fel,  hogy  vagy  az  elvárásokat
kell  átfogalmazni,  vagy  az  látszik,  hogy  bizonyos  tárgyi  fejlesztések  nélkül
ezek  a  grandiózus,  sok  területre  történő  szolgáltatás  felfejlesztése  nem  fog
menni.  Ez  az  év  valószínűleg  kifut,  ahogy  kifut,  és  itt  megint  nyilván
összecseng  azzal,  hogy  ciklusváltás  lesz  az  önkormányzatnál.  A  következő
önkormányzatnak  ezt  alaposan  át  kell  gondolni,  hogy  ezzel  ezen  a  területen
mit  akar, és saját  maga akarja-e ezt,  vagy egyfajta  piaci  működtetést,  hiszen a
korábbi  ciklusokban  ez  többször  felmerült.  Az  valószínűleg  nem  járható  út,
hogy  egy  nem  teljesen  a  megelégedésünket  szolgáló  rendszert  tartunk  fenn
úgy, hogy igazából  nincs benne az előrelépés.

H u s z á r n é  Bacsárdi Valéria:
Mindenképpen  pozitív  elmozdulást  érzek  a  vezetőváltás  kapcsán  is,  úgy
gondolom,  a  cég  adatai  sokat  javultak,  ezt  mindenképpen  fontos  kiemelni.
Érdemes  lenne  jobban  a  helyi  vállalkozóknak  egyfajta  tudomására  hozni  azt,
hogy  miket  is  tud  ez  a  cég,  mert  én  magam  is  meglepődtem,  hogy  mennyi
minden  szolgáltatást  tud  nyújtani,  és  szerintem  erről  a  vállalkozók  igazából
nincsenek  informálva.  Ha  ez  komolyabb  szinten  megtörténne,  akkor  biztos
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bevételt  tudna  hozni.  Azzal  nehéz  küzdeni,  hogy  kétheti  megjelenése  van  az
újságnak.  Írja  a  beszámoló,  hogy  szeretnének  heti  rendszerességgel
megjelenni.  Ez  nagyon  fontos  lenne,  mert  így  nehéz  versenyezni  a  konkurens
reklámújsággal.  A  terjesztési  problémákra  is  kitér  a  beszámoló,  ezt  én  is
látom. Azáltal,  hogy a Maraton adja ki ezt  a lapot,  nagyon kevés összeg marad
a tv-nél a hirdetési  díjakból.  Ez nem szerencsés állapot.

D e á k  Istvánné:
A  honlap  működtetésével  kapcsolatosan  az  anyagban  szerepel  az  a  mondat,
hogy a honlap egyes oldalai  üresek, mert nem kapjuk meg a megfelelő hivatali
részekről az oda feltöltendő anyagokat.  Mit értsünk ez alatt,  hogy tudunk ezen
segíteni?  Nekem  az  külön  pozitívumként  jelenik  meg,  hogy  egy  rendszerbe
került  az  újság  kiadása,  illetve  a  televízió  működtetése  és  a  honlap.  Így
megoldható,  hogy  az  információkat  át  tudják  egymásnak  adni,  ugyanarról  az
eseményről  egyszerre  tud  közvetíteni  a  televízió,  majd  esetleg  írásos
formában  is  megjelenik.  Jó  lenne,  ha  ez  a  honlapon  is  visszaköszönne,  nem
baj,  ha  több  formában  megjelenik  ugyanaz,  hiszen  az  információkat
igénybevevők  különböző  információs  forrásokból  tájékozódhatnak.  A
honlappal  mindig gond volt,  mióta  elindult  ez a Kft.,  nehezen akart  beindulni.
Miben  tudunk  ebben  segíteni?  Hogy  a  Maraton  Lapcsoport  adja  ki,  annak
lehetnek  ilyen  értelmű  hátrányai  is,  viszont  abból  a  szempontból,  hogy
felkészült  újságírók  írják  a  cikkeket,  így  a  színvonal  nem mondható  rossznak.
Úgy  látom,  széleskörűen  jelennek  meg  az  újságban  a  cikkek,  nem  csak
egyoldalúan,  vagy csak  bizonyos  témakörökben,  hanem szinte  a  város  minden
olyan  eseménye  benne  van,  amely  jelentősebb,  függetlenül  attól,  hogy  azt
civil  szervezet,  intézmény,  vállalkozás,  vagy  bárki  más  szervezte.  Ezt
fontosnak  tartom,  mert  korrekt.  Sokszor  volt  nekünk,  ellenzéknek  kifogásunk
az  újság  bizonyos  szerkesztettségével,  most  kimondottan  tényleg  a  városról
szól.  Erről  kell,  hogy  szóljon  az  újság,  ezt  pozitív  elmozdulásnak  látom,  ezt
elismerően kell,  elmondjam. Köszönöm!

D a r k ó n é  Antalóczy Zsuzsanna:
Szeretnék  elnézést  kérni,  hogy  nem  tudtam  részt  venni  a  Pénzügyi  Bizottság
ülésén,  de  sajnos  a  gyermekemet  éppen  műtötték,  és  mellette  kellett  lennem.
A  honlappal  kapcsolatban:  ez  2013-as  jelentés,  2014  májusát  írjuk,  azóta  ez
már  nagyon  sokat  rendeződött,  javult  a  helyzet,  folyamatosan  érkeznek  az
adatok,  töltjük  fel.  Az  újsággal  kapcsolatban  köszönjük  szépen  a  dicséretet,
főszerkesztőnk  Szabó  Péter  Dániel,  elsősorban  őt  illeti  a  dicséret  ezen  a
területen.  A  városban  rengeteg  színvonalas  program  van,  sokszor  ki  is
maradnak  az  egyes  lapokból  cikkek,  ezért  elnézést,  de  kénytelenek  vagyunk
valamilyen  szinten  súlyozni.  Ennél  sokkal  jobb  lesz  a  helyzet,  ha  sikerül  heti
megjelenésűvé  bővíteni  az  újságot,  akkor  már  minden  cikk  el  fog  férni.  A
hirdetésekre  rátérve.  Igen,  ez  folyamatos  probléma,  nagyon  nehezen  tudjuk  a
hirdetőket  begyűjteni,  de  igyekszünk  minél  többet.  Érzékelhető  egy  nagyon
pici,  nagyon lassú emelkedés,  elindult  egyfajta  bizalom a cég iránt.  Facebook-
os  oldalt  indítottunk,  igyekszünk  a  céget  ismertté  tenni,  illetve  a  kéthetente
megjelenő  újságban  is  benne  van  a  hirdetésünk.  A  cég  jelen  pillanatban
szerény jövedelemmel,  de stabilan képes működni.  Azt  gondolom, ez az évben
így is marad. Szeretném az örömömet megosztani  Önökkel,  a háttérben látható
egy  vadonatúj  kamera,  a  héten  érkezett.  Három  darab  vadonatúj  kameránk

31



van,  ezek  már  professzionális  szintű  kamerák,  ezekkel  kiváló  műsorokat
fogunk  készíteni.  Tervben  van  legalább  kettő  hasonló  szintű  kamera
beszerzése,  hogy  a  stúdiónkat  is  ilyen  szinten  tudjuk  majd  felszerelni.
Köszönöm!

T a l a b é r  Márta:
További hozzászólás? (Nem volt.)
Fejlesztés  nélkül  nem  megy,  de  képviselő  úr  is  látja,  hogy  ez  elkezdődött.  A
2013.  évi  beszámolóról  és  a  2014.  évi  üzleti  tervről  van  szó.  Amit  érdemes
megvizsgálnia  majd  a  cégnek,  hogy  mire  is  van  igazából  szükség  most
Várpalotán.  Mi  az,  ami  a  különböző  profilok  közül  kiemelten  kezelendő.
Fontos  a  tv,  megcéloz  egy  réteget,  de  nem  biztos,  hogy  a  televízió  az,  amin
keresztül  a  legtöbb  emberhez  el  lehet  ma  jutni  Várpalotán.  Meg  kell  nézni,
hogy  az  írott  sajtó,  vagy  az  online-felület  milyen  jelentőséggel  bír  2014-ben
Várpalotán.  
Az  újságot  megszerették  az  emberek,  tényleg  jó  színvonalú,  sokrétű.  Azt
hiszem, előtte  volt  egy kísérletezési  szakasz,  kiderült,  hogy helyben,  önerőből
nem  tud  a  város  ilyen  szintű  újságot  létrehozni,  nincs  meg  hozzá  a
szakembergárda.  Ne  gondoljuk,  hogy  ha  kivesszük  a  Maratont,  akkor  ezen  a
színvonalon  olcsóbban  fogunk tudni  újságot  létrehozni,  mert  a  szakembereket
–  akiket  ők  biztosítanak  –  külön  kell  megfizetni.  Az  újság  nem úgy áll  össze,
hogy  bevisznek  emberek  cikkeket,  és  azt  valahogy  egyberakják,  ez  egy
komoly  tevékenység és  munka.  Azt  hiszem, amikor  az  újságról  gondolkozunk,
akkor  elég  sokrétűen  kell  gondolkozni.  Az  kifejezetten  helyes,  hogy
mindenkinek  helye  van  az  újságban.  Személy  szerint  nem tartom  jó  iránynak,
ha  bármelyik  politikai  oldal  nagyobb  részt  kap,  mert  az  előbb-utóbb  visszaüt.
Mindenkit  meg  kell  jeleníteni,  azt  gondolom,  az  elmúlt  időszakban  meg  is
történt,  remélem, hogy ez a jövőben is így lesz. 
A Hírcentrum Kft.-nek sok sikert  az elkövetkezendőkhöz!
Aki az 1. határozati  javaslatot  elfogadja,  kérem, szavazzon!

A Képviselő- testület  11 igen szavazattal a következő határozatot hozta:

73/2014. (V.22.) képviselő-testületi
h a t á r o z a t :

Várpalota  Város  Önkormányzati  Képviselő-testülete  a  Várpalotai  Hírcentrum
Nonprofit  Kft.  (8100  Várpalota,  Erdődy  P. T.  u.  19.)  2013.  üzleti  évről  szóló
beszámolóját

e l f o g a d j a .

Határidő:   a döntés megküldésére: azonnal
Felelős:     Talabér Márta polgármester
Végrehajtásban közreműködik:   Bérczes Beáta jogi előadó

T a l a b é r  Márta:
Aki a 2. határozati  javaslatot elfogadja,  kérem, szavazzon!

A Képviselő- testület  11 igen szavazattal a következő határozatot hozta:
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74/2014. (V.22.) képviselő-testületi
h a t á r o z a t :

Várpalota  Város  Önkormányzati  Képviselő-testülete  a  Várpalotai  Hírcentrum
Nonprofit  Kft.  (8100 Várpalota,  Erdődy P. T. u. 19.) 2014. évi üzleti  tervét

e l f o g a d j a .

Határidő:   a döntés megküldésére: azonnal
Felelős:     Talabér Márta polgármester
Végrehajtásban közreműködik:   Bérczes Beáta jogi előadó

(10,30 Falussy Sándor kiment,  létszám: 10 fő)

18.)  Palotasport  Nonprofit  Kft.  2013.  évi  beszámolója,  2014.  évi  üzleti
terve (86)

T a l a b é r  Márta:
A bizottsági  állásfoglalásokat kérem!

H u s z á r n é  Bacsárdi Valéria:
A  Humán  Erőforrás  Bizottság  a  határozat-tervezetet  5  igen  szavazattal
elfogadásra javasolja  a Képviselő-testületnek.

F a l  u s s y  Sándor:
A  Pénzügyi  Bizottság  a  határozat- tervezetet  5  igen  szavazattal  elfogadásra
javasolja  a Képviselő-testületnek. 

T a l a b é r  Márta:
Lehetséges  a  vita  nélküli  döntéshozatal,  erre  teszek  javaslatot.  Aki  ezzel
egyetért,  kérem, szavazzon!

A Képviselő- testület  9 igen és 1 nem szavazattal elfogadta a javaslatot.

T a l a b é r  Márta:
Aki a határozati  javaslatot elfogadja,  kérem, szavazzon!

A Képviselő- testület  10 igen szavazattal a következő határozatot hozta:

75/2014. (V.22.) képviselő-testületi
h a t á r o z a t :

Várpalota  Város  Önkormányzati  Képviselő-testülete  a  PALOTASPORT
Egészségügyi  és  Sportszervezési  Nonprofit  Kft.  (8100 Várpalota,  Fehérvári  út
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9.)  2013.  üzleti  évről  szóló  egyszerűsített  éves  beszámolóját,  valamint  2014.
évi üzleti  tervét

e l f o g a d j a.

Határidő:   a döntés megküldésére: azonnal
Felelős:      Talabér Márta polgármester
Végrehajtásban közreműködik:   Bérczes Beáta jogi előadó

19.)  Esélyegyenlőség  Alapítvány  Várpalota  2013.  évre  vonatkozó
beszámolója (74)

T a l a b é r  Márta:
A bizottsági  állásfoglalást  kérem!

H u s z á r n é  Bacsárdi Valéria:
A  Humán  Erőforrás  Bizottság  a  határozat-tervezetet  5  igen  szavazattal
elfogadásra javasolja  a Képviselő-testületnek.

T a l a b é r  Márta:
Lehetséges  a  vita  nélküli  döntéshozatal,  erre  teszek  javaslatot.  Aki  ezzel
egyetért,  kérem, szavazzon!

A Képviselő- testület  9 igen és 1 nem szavazattal elfogadta a javaslatot.

T a l a b é r  Márta:
Aki a határozati  javaslatot elfogadja,  kérem, szavazzon!

A Képviselő- testület  10 igen szavazattal a következő határozatot hozta:

76/2014. (V.22.) képviselő-testületi
h a t á r o z a t :

1)  Várpalota  Város  Önkormányzati  Képviselő-testülete  elfogadja  az
„Esélyegyenlőség Alapítvány Várpalota” 2013. évi beszámolóját.

2)  A  Képviselő-testület  felhívja  az  Alapítvány  kuratóriuma  elnökének
figyelmét,  hogy az  egyesülési  jogról,  a  közhasznú  jogállásról  valamint  a  civil
szervezetek  működéséről  és  támogatásáról  szóló  2011.  évi  CLXXV. törvény
30.  §  (1)  bekezdésében  foglaltaknak  megfelelően,  a  beszámolót  és  a
közhasznúsági jelentést  helyezze letétbe és hozza nyilvánosságra.

Határidő:   azonnal
Felelős :   Lukátsné Orovicz Piroska kuratóriumi elnök
Végrehajtásban közreműködik:   Bérczes Beáta jogi előadó
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20.)  Várpalota  Város  Sport  Közalapítványa  2013.  évre  vonatkozó
beszámolója (75)

T a l a b é r  Márta:
A bizottsági  állásfoglalást  kérem!

H u s z á r n é  Bacsárdi Valéria:
A  Humán  Erőforrás  Bizottság  a  határozat-tervezetet  5  igen  szavazattal
elfogadásra javasolja  a Képviselő-testületnek.

T a l a b é r  Márta:
Lehetséges  a  vita  nélküli  döntéshozatal,  erre  teszek  javaslatot.  Aki  ezzel
egyetért,  kérem, szavazzon!

A Képviselő- testület  9 igen és 1 nem szavazattal elfogadta a javaslatot.

T a l a b é r  Márta:
Aki a határozati  javaslatot elfogadja,  kérem, szavazzon!

A Képviselő- testület  10 igen szavazattal a következő határozatot hozta:

77/2014. (V.22.) képviselő-testületi
h a t á r o z a t :

1)  Várpalota  Város  Önkormányzati  Képviselő-testülete  elfogadja  Várpalota
Város Sport Közalapítványának 2013. évi beszámolóját.

2)  A  Képviselő-testület  felhívja  a  Közalapítvány  kuratóriuma  elnökének
figyelmét,  hogy az  egyesülési  jogról,  a  közhasznú  jogállásról  valamint  a  civil
szervezetek  működéséről  és  támogatásáról  szóló  2011.  évi  CLXXV. törvény
30.  §  (1)  bekezdésében  foglaltaknak  megfelelően,  a  beszámolót  és  a
közhasznúsági jelentést  helyezze letétbe és hozza nyilvánosságra.

Határidő:   2014. május 31.
Felelős :   Barla Szabó László kuratóriumi elnök
Végrehajtásban közreműködik:   Bérczes Beáta jogi előadó

21.)  Várpalota  Város  Közoktatási  Közalapítványa  2013.  évre  vonatkozó
beszámolója (76)

T a l a b é r  Márta:
A bizottsági  állásfoglalást  kérem!

H u s z á r n é  Bacsárdi Valéria:
A  Humán  Erőforrás  Bizottság  a  határozat-tervezetet  5  igen  szavazattal
elfogadásra javasolja  a Képviselő-testületnek.
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T a l a b é r  Márta:
Lehetséges  a  vita  nélküli  döntéshozatal,  erre  teszek  javaslatot.  Aki  ezzel
egyetért,  kérem, szavazzon!

A Képviselő- testület  9 igen és 1 nem szavazattal elfogadta a javaslatot.

T a l a b é r  Márta:
Aki a határozati  javaslatot elfogadja,  kérem, szavazzon!

A Képviselő- testület  10 igen szavazattal a következő határozatot hozta:

78/2014. (V.22.) képviselő-testületi
h a t á r o z a t :

1)  Várpalota  Város  Önkormányzati  Képviselő-testülete  elfogadja  Várpalota
Város Közoktatási  Közalapítványának 2013. évi beszámolóját.

2)  A  Képviselő-testület  felhívja  a  Közalapítvány  kuratóriuma  elnökének
figyelmét,  hogy az egyesülési  jogról,  a közhasznú jogállásról,  valamint a civil
szervezetek  működéséről  és  támogatásáról  szóló  2011.  évi  CLXXV. törvény
30.  §  (1)  bekezdésében  foglaltaknak  megfelelően  a  beszámolót  és  a
közhasznúsági jelentést  helyezze letétbe és hozza nyilvánosságra.

Határidő  :  2014. május 31. 
Felelős    :   Csécs Istvánné kuratóriumi elnök
Végrehajtásban közreműködik  : Bérczes Beáta jogi előadó

22.)  Beszámoló  a  Bakony  Volán  Zrt.  2013.  évi  helyi  járatú  autóbusz
közlekedéssel kapcsolatos közszolgálati  tevékenységéről (67)

T a l a b é r  Márta:
A bizottsági  állásfoglalásokat kérem!

K á d á r István:
A Gazdasági Bizottság a beszámolót  5 igen szavazattal  elfogadásra javasolja  a
Képviselő-testületnek.

K a t  o n a  Csaba:
Inota  Városrész  Önkormányzó  Testülete  a  határozati  javaslatot  5  igen
szavazattal  elfogadásra javasolja  a Képviselő-testületnek.

T a l a b é r  Márta:
Lehetséges  a  vita  nélküli  döntéshozatal,  erre  teszek  javaslatot.  Aki  ezzel
egyetért,  kérem, szavazzon!

A Képviselő- testület  9 igen és 1 nem szavazattal elfogadta a javaslatot.
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T a l a b é r  Márta:
Aki a határozati  javaslatot elfogadja,  kérem, szavazzon!

A Képviselő- testület  10 igen szavazattal a következő határozatot hozta:

79/2014. (V.22.) képviselő-testületi
h a t á r o z a t :

Várpalota  Város  Önkormányzati  Képviselő-testülete  a  Bakony  Volán  Zrt.
beszámolóját  a  2013.  évi  helyi  autóbusz  közlekedési  közszolgáltatási
tevékenységéről 

e l f  o g a d j a .

Határidő:   a döntés megküldésére: azonnal
Felelős:  Talabér Márta polgármester
Végrehajtásban közreműködik:   Bérczes Beáta jogi előadó

23.)  Tájékoztató  a  Bakony  Volán  Zrt.  által  végzett  helyi  autóbusz
közlekedés szolgáltatás 2014. I. negyedéves eredményéről (62)

T a l a b é r  Márta:
A bizottsági  állásfoglalásokat kérem!

K á d á r István:
A  Gazdasági  Bizottság  a  határozat-tervezetet  5  igen  szavazattal  elfogadásra
javasolja  a Képviselő-testületnek.

K a t  o n a  Csaba:
Inota  Városrész  Önkormányzó  Testülete  a  határozati  javaslatot  5  igen
szavazattal  elfogadásra javasolja  a Képviselő-testületnek.

T a l a b é r  Márta:
Lehetséges  a  vita  nélküli  döntéshozatal,  erre  teszek  javaslatot.  Aki  ezzel
egyetért,  kérem, szavazzon!

A Képviselő- testület  9 igen és 1 nem szavazattal elfogadta a javaslatot.

T a l a b é r  Márta:
Aki a határozati  javaslatot elfogadja,  kérem, szavazzon!

A Képviselő- testület  10 igen szavazattal a következő határozatot hozta:
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80/2014. (V.22.) képviselő-testületi
h a t á r o z a t :

Várpalota  Város  Önkormányzati  Képviselő-testülete  a  Bakony  Volán  Zrt.
eredmény  kimutatását  a  2014.  I.  negyedévi  helyi  autóbusz  közlekedési
közszolgáltatási  tevékenységéről 

e l f  o g a d j a .

Határidő:   a döntés megküldésére: azonnal
Felelős:  Talabér Márta polgármester
Végrehajtásban közreműködik:   Bérczes Beáta jogi előadó

24.) Beszámoló az Ápoló Otthon 2013. évi működéséről (66)

T a l a b é r  Márta:
A bizottsági  állásfoglalást  kérem!

H u s z á r n é  Bacsárdi Valéria:
A  Humán  Erőforrás  Bizottság  a  határozat-tervezetet  5  igen  szavazattal
elfogadásra javasolja  a Képviselő-testületnek.

T a l a b é r  Márta:
Lehetséges  a  vita  nélküli  döntéshozatal,  erre  teszek  javaslatot.  Aki  ezzel
egyetért,  kérem, szavazzon!

A Képviselő- testület  9 igen és 1 nem szavazattal elfogadta a javaslatot.

T a l a b é r  Márta:
Aki a határozati  javaslatot elfogadja,  kérem, szavazzon!

A Képviselő- testület  10 igen szavazattal a következő határozatot hozta:

81/2014. (V.22.) képviselő-testületi
h a t á r o z a t :

Várpalota  Város  Önkormányzati  Képviselő-testülete  az  Ápoló
Otthon  2013.  évi  bevételeinek  és  kiadásainak  alakulásáról,
valamint az intézmény működéséről szóló beszámolóját

e l f o g a d j a .

Határidő:  a döntés megküldésére: azonnal
Felelős:   Talabér Márta polgármester
Végrehajtásban közreműködik:   

Járási Melinda egészségügyi, szociális, és 
esélyegyenlőségi referens
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25.)  Beszámoló  a  Magyar  Vöröskereszt  Várpalota  Térségi  Összevont
Szociális  Intézményének 2013. évi tevékenységéről (68)

T a l a b é r  Márta:
A bizottsági  állásfoglalásokat kérem!

H u s z á r n é  Bacsárdi Valéria:
A  Humán  Erőforrás  Bizottság  a  beszámolót  5  igen  szavazattal  elfogadásra
javasolja  a Képviselő-testületnek.

K á d á r István:
A Gazdasági Bizottság a beszámolót  5 igen szavazattal  elfogadásra javasolja  a
Képviselő-testületnek.

K a t  o n a  Csaba:
Inota  Városrész  Önkormányzó  Testülete  a  határozati  javaslatot  5  igen
szavazattal  elfogadásra javasolja  a Képviselő-testületnek. 

T a l a b é r  Márta:
Lehetséges  a  vita  nélküli  döntéshozatal,  erre  teszek  javaslatot.  Aki  ezzel
egyetért,  kérem, szavazzon!

A Képviselő- testület  9 igen és 1 nem szavazattal elfogadta a javaslatot.

T a l a b é r  Márta:
Aki a határozati  javaslatot elfogadja,  kérem, szavazzon!

A Képviselő- testület  10 igen szavazattal a következő határozatot hozta:

82/2014. (V.22.) képviselő-testületi
h a t á r o z a t :

Várpalota Város Önkormányzati Képviselő-testülete a Magyar Vöröskereszt 
Várpalota Térségi Összevont Szociális Intézményének 2013. évi működéséről 
szóló beszámolóját  elfogadja,  és egyben köszönetét fejezi ki az intézményben 
dolgozóknak a lelkiismeretes munkájukért.

Határidő:  a határozat megküldésére: azonnal
Felelős:   Talabér Márta polgármester
Végrehajtásban közreműködik:   

Járási Melinda egészségügyi, szociális és 
esélyegyenlőségi referens

(10,40 Jákli  Tivadar kiment,  létszám: 9 fő)
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26.) Beszámoló a Gyermekjóléti  Szolgálat 2013. évi tevékenységéről (82)

T a l a b é r  Márta:
A bizottsági  állásfoglalást  kérem!

H u s z á r n é  Bacsárdi Valéria:
A  Humán  Erőforrás  Bizottság  a  határozat-tervezetet  5  igen  szavazattal
elfogadásra javasolja  a Képviselő-testületnek.

T a l a b é r  Márta:
Lehetséges  a  vita  nélküli  döntéshozatal,  erre  teszek  javaslatot.  Aki  ezzel
egyetért,  kérem, szavazzon!

A Képviselő- testület  8 igen és 1 nem szavazattal elfogadta a javaslatot.

T a l a b é r  Márta:
Aki a határozati  javaslatot elfogadja,  kérem, szavazzon!

A Képviselő- testület  9 igen szavazattal a következő határozatot hozta:

83/2014. (V.22.) képviselő-testületi
h a t á r o z a t :

Várpalota  Város  Önkormányzati  Képviselő-testülete  a  Térségi  Népjóléti
Gondozási  Központ  Gyermekjóléti  Szolgálata  2013.  évi  tevékenységére
vonatkozó  beszámolóját  elfogadja,  és  egyben  köszönetét  fejezi  ki  az
intézményben dolgozóknak a lelkiismeretes munkájukért.

A  Képviselő-testület  felkéri  a  polgármestert  a  határozat  érintettek  részére
történő megküldésére.

Határidő:  a határozat megküldésére: azonnal
Felelős:   Talabér Márta polgármester
Végrehajtásban közreműködik:   

Varga Szilvia ifjúsági,  köznevelési  és szociális  referens

(10,42 Jákli  Tivadar visszajött,  létszám: 10 fő)

27.) Beszámoló a Közterület-felügyelet 2013. évi tevékenységéről (64)

T a l a b é r  Márta:
A bizottsági  állásfoglalásokat kérem!

K á d á r István:
A Gazdasági Bizottság a beszámolót  4 igen szavazattal  elfogadásra javasolja  a
Képviselő-testületnek.
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Dr.  J u h á s z  Attila:
A  Jogi  és  Ügyrendi  Bizottság  a  határozati  javaslatot  4  igen  szavazattal
elfogadásra javasolja  a Képviselő-testületnek.

K a t  o n a  Csaba:
Inota  Városrész  Önkormányzó  Testülete  a  határozati  javaslatot  5  igen
szavazattal  elfogadásra javasolja  a Képviselő-testületnek.

T a l a b é r  Márta:
Lehetséges  a  vita  nélküli  döntéshozatal,  erre  teszek  javaslatot.  Aki  ezzel
egyetért,  kérem, szavazzon!

A Képviselő- testület  9 igen és 1 nem szavazattal elfogadta a javaslatot.

T a l a b é r  Márta:
Aki a határozati  javaslatot elfogadja,  kérem, szavazzon!

A Képviselő- testület  10 igen szavazattal a következő határozatot hozta:

84/2014. (V.22.) képviselő-testületi
h a t á r o z a t :

1)  Várpalota  Város  Önkormányzati  Képviselő-testülete  a  Közterület-
felügyelet  2013.  évi  tevékenységére  vonatkozó  beszámolóját  elfogadja,  és
egyben  köszönetét  fejezi  ki  a  felügyeletnél  dolgozóknak  a  lelkiismeretes
munkájukért.

2)  A  Képviselő-testület  felkéri  a  polgármestert,  hogy  e  határozatot  az
érdekeltek részére mielőbb küldesse meg.

Határidő:   azonnal
Felelős:   Talabér Márta polgármester
Végrehajtásban közreműködik:   Bérczes Beáta jogi előadó

28.)  Beszámoló  Várpalota  Kistérség  Többcélú  Társulása  2013.  évi
tevékenységéről (85)

T a l a b é r  Márta:
A bizottsági  állásfoglalást  kérem!

Dr.  J u h á s z  Attila:
A  Jogi  és  Ügyrendi  Bizottság  a  határozati  javaslatot  4  igen  szavazattal
elfogadásra javasolja  a Képviselő-testületnek.

T a l a b é r  Márta:
Lehetséges  a  vita  nélküli  döntéshozatal,  erre  teszek  javaslatot.  Aki  ezzel
egyetért,  kérem, szavazzon!
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A Képviselő- testület  9 igen és 1 nem szavazattal elfogadta a javaslatot.

T a l a b é r  Márta:
Aki a határozati  javaslatot elfogadja,  kérem, szavazzon!

A Képviselő- testület  10 igen szavazattal a következő határozatot hozta:

85/2014. (V.22.) képviselő-testületi
h a t á r o z a t :

Várpalota  Város  Önkormányzati  Képviselő-testülete  elfogadja  Várpalota
Kistérség  Többcélú  Társulása  2013.  évi  tevékenységéről  szóló  beszámolót,
mely jelen határozat mellékletét  képezi.

Határidő  : azonnal
Felelős  : Talabér Márta polgármester
Végrehajtásban közreműködik:   dr. Szivák-Döbörhegyi Csilla jogi előadó

Vegyes ügyek

1.)

Dr.  J u h á s z  Attila:
A Várpalotai  Közüzemi  Kft.  Felügyelő  Bizottsága  legutóbbi  ülésén  sok  témát
tárgyalt  meg,  ezek  között  kiemelt  témaként  szerepelt  a  jégpálya
üzemeltetésével kapcsolatos kérdéskör. Úgy látjuk,  hogy ezzel összefüggésben
egy  bizottsági  határozatot  volt  célszerű  hozni,  szeretném  ezt  felolvasni  a
testületnek,  figyelemfelhívásképpen.  „A  Felügyelő  Bizottság  megvizsgálta  a
jégpálya  üzemeltetésének  eddigi  tapasztalatait  és  a  tényleges  adatok  alapján
felhívja  a  tulajdonos  figyelmét,  hogy  célszerű  lenne  a  júniusi  testületi  ülésen
a  jégpálya  hosszabb távú üzemeltetésével  kapcsolatban  döntést  hozni.  Egyben
javasolja  a  Felügyelő  Bizottság,  hogy  kérje  fel  a  tulajdonos  a  társaság
ügyvezetését,  hogy az ehhez szükséges előkészítő anyagokat készítsék el.”

T a l a b é r  Márta:
Szeretném  jelezni,  hogy  ez  már  részben  megtörtént,  mert  rendszeresen
beszélünk  az  ügyvezető  igazgató  úrral.  Jött  volna  anyag  mindenképpen
júniusra,  a Felügyelő Bizottság kérését figyelembe fogjuk venni.

2.)

K a t  o n a  Csaba:
A  hétvégi  Vadászati  Kultúra  Napjára  szeretnék  innen  is  mindenkit  sok
szeretettel  invitálni,  minden  városlakót  és  képviselő  hölgyeket,  urakat,  a
hivatal  dolgozóit.  Szerintem  nagyon  széles,  mindenki  számára  megtalálható
programokat  fog  nyújtani  ez  a  nap,  és  a  nap  nagy része  úgyis  arról  szól,  hogy
érezzük  jól  magunkat.  A főzőversenyt  azért  szeretném kiemelni,  mert  jelentős
számban  vesznek  részt  csapatok,  és  ingyenes  vadétel  kóstolásra  nyílik
lehetőség,  tehát  akár a család meg is  tud ebédelni.  A Timber sportbemutatót,  a
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favágó  versenyt  szeretném  kiemelni,  ami  manapság  eléggé  nagy  érdeklődésre
tart  számot.  A múlt  hétvégén  volt  Budapesten  egy  nagy  bemutatója  annak  a
Stihl  csapatnak,  amelyik  itt  is  bemutatót  fog  tartani.  A  rendezvény
orgonakoncerttel  és  utcabállal  fog  zárulni,  tehát  elég  széles  spektrumon
mozog a kínálat.  Sok szeretettel  várok mindenkit!

3.)

J á k l  i   Tivadar:
Szeretném felhívni  a  képviselők  és  a  Polgármester  asszony figyelmét  a  Dankó
u.  14.  szám  alatti  épület  állapotára.  Ellopták  a  vasajtót,  ki-be  járkálnak  a
hajléktalanok,  valamit tenni kell.

4.)

A n t  a l  László:
Mindenkinek  osztottam  egy  meghívót  június  7-ére  a  hagyományos  májusfa
kitáncoló  felsővárosi  piknikre.  A  város  egyéb  területein  lakó  családokat  is
várjuk.  A  program  a  plakáton  olvasható,  idén  csülökfőző  verseny  lesz,
gyakorlati lag  bármilyen  fajta  csülkös  ételt  lehet  főzni,  ehhez  majd  két  hátsó
csülköt  fogunk  biztosítani  a  csapatoknak.  Ezen  kívül  gyerekprogramok,
ingyenes  vércukor  és  vérnyomásmérés,  „csillámtetkó”  festési  lehetőség,  és
egyéb sok program lesz,  helyi zenészek részvételével  lesz tánclehetőség is.

5.) 

D e á k  Istvánné:
A 82-es  anyaggal  –  a  Gyermekjóléti  Szolgálat  beszámolójával  -  kapcsolatosan
egy  olyan  problémát  vetettem  fel  bizottsági  ülésen,  amit  valahogyan  tovább
kellene  vinni.  Nagyon  hiányoznak  az  iskolákból  az  ifjúságvédelmi  felelősök,
amire  az  új  finanszírozás  miatt  nincs  lehetőség.  Maga az  anyag is  tartalmazza
ennek  a  szükségességét.  Galambos  képviselő  asszony  elmondta,  hogy  ez  a
feladat  átkerült  a  pedagógusok  feladatkörébe,  ők  viszont  nincsenek  erre
felkészülve.  Nem  lehetne  valami  olyan  törvénymódosítást  kezdeményezni  a
jövőben,  hogy  legalább  az  órakedvezményt  visszakapják,  vagy  valamilyen
megoldás  legyen?  Egyre  nagyobb  szükség  van  rájuk,  egyre  több  a  problémás
család.  Még  egy  darabig  fogják  ezt  csinálni  meggyőződésből,  de  előbb-utóbb
ott  marad  a  nyakunkon  ez  a  feladat,  nincs  ember,  aki  ezt  összefogja.  Hiába
megy  ki  az  osztályfőnök  családot  látogatni,  ettől  ez  a  rendszer  nem  fog
működni,  az  itt  lévő 300 osztályfőnökkel  nem fog tudni  kapcsolatot  teremteni
és  tartani  a  Gyermekjóléti  Szolgálat.  Nem  biztos,  hogy  ez  pénzkérdés,
szerintem  csak  véletlenül  maradhatott  ki  az  illetményfinanszírozási
törvényből.  
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6.)

Dr.  J u h á s z  Attila:
Évtizedes  hagyományt  folytatva  ebben  az  évben  megrendezésre  kerül  június
első  hétvégéjén,  7-én  a  Loncsosi  Nap,  erre  is  szeretettel  várjuk  az
érdeklődőket,  nem  csak  a  loncsosiakat,  hanem  a  testület  tagjait  és  a  város
lakóit!

7.) 

K a t  o n a  Csaba:
Képviselő  asszony  hozzászólására  szeretnék  reagálni.  Részt  vettem  a  mai
megbeszélésen.  Ott  is  elhangzott,  egyrészt  teljesen  megváltozott  az  órakeret
az  iskolákban.  Megváltozott  az  intézményvezetőnek  a  feladatköre,  a  korábbi
feladatkörök  jelentős  része  nem  feladata  már.  Ezt  viszont  a  törvény  nekik
iktatja.  Ez  azt  jelenti,  hogy  legyen  szíves  ezekkel  többet  foglalkozni,  és  ne
azzal,  hogy a takarító  éppen hol  van,  hol nincs,  mert az másnak a feladata.  Az
óvodákkal  semmi probléma nincs,  ott  működik,  ez elhangzott  gyermekvédelmi
tanácskozáson. 

D e á k  Istvánné:
Ez  túl  mutat  az  önkormányzat  lehetőségein.  Polgármester  asszony  tudna  a
kapcsolatrendszerén  keresztül  esetlegesen  valamit  tenni,  ez  országos
probléma, nem csak helyi.

T a l a b é r  Márta:
Vegyes ügyek keretében további hozzászólás? (Nem volt.)
Köszönöm!  A nyílt  ülést  10,50  órakor  bezárom.  Mindenkinek  szép  hétvégét
kívánok!

K.m.f.

Talabér Márta   dr. Ignácz Anita Éva
  polgármester                jegyző
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